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Complaint to the Local Authority (v1) 
 

Dear Sir/ Madam.  

 

I have made a number of complaints to the LA1 previously that have not been replied to2. In response to 

comments made to me by TH Judge Barnett, I have compiled some of the most pertinent complaints as 

one document here. The true list is very large due to the extensive negligence and abuse, especially in 

false reporting made by the LA employees. I have reduced the list considerably here. 

 

 

An analysis of the emails, already presented to the courts, shows a huge list of requests for honesty, 

transparency and help from the LA employees. Not one single email was answered. The LA employees 

do not want to work cooperatively or have traceability; these maverick employees are hiding what is 

happening and desperately disapproved of a possible judicial review.  

 

 

What was proven protracted domestic violence by a mum in 2009/2010 and confirmed by social services, 

two courts, witnesses and media, was then partly confused by a rewrite of the history by the social 

workers at Ellesmere Port Social Services. Social workers not only tried to hide the abuses and re write 

the history, they then assisted the assailant to cover her trail and further victimise the victims starting in 

July 2010 and up to the current date. The LA has allowed its employees to hide domestic violence and 

propagate harassment of the victims.  

 

 

The first social workers 2009/2010 were decent professional people who set about helping a distressed 

family in need. After Mrs Dobbie assaulted her toddler son and lied3 about an assault on herself to the 

police et al, the second set of social workers got involved and set about a malicious program of promoting 

falsely that ‘dad is bad’ and ‘mum is good’.  

 

 

The root of any confusion is contributed by Mrs Dobbie’s initial lies, the initial police negligence4, Mrs 

Dobbie’s ongoing lies and faked compliance5 on paper, combined with a very strong prejudice6 by the 

social workers to believe her and dislike any man they falsely believe has been violent. If the social 

workers had investigated thoroughly and not been so enthusiastic to propagate Mrs Dobbie’s version of 

things there would not have been two years of upset for the children amongst other things.  

 

                                                 
1 This document uses LA for Local Authority meaning Cheshire West and Chester County 

Council.  
2 There were numerous complaints which escalated as a result of the LA not replying. One formal reply 

was made by the LA in 2009 telling me not to inform them of the children’s distresses (contrary to legal 

requirements). A second formal response was received on 7th Dec 2011 to complaints made on 17th Dec 

2010. The second formal response was reported back to the LA as unsatisfactory and a response to that is 

still outstanding. LGO were informed but insisted the complaints were put into the LA for a second round 

before they could become involved.  
3 The two criminal courts in Chester found she had lied about the situation. Both courts saw the father as 

going to the rescue of the toddler. Both courts saw Mrs Dobbie initiate a substantial assault on Mr 

Dobbie. The magistrates court thought Mr Dobbie had over retaliated after being assaulted. The higher 

court found there was no evidence of over retaliation. The main point is both courts found she had lied 

and had assaulted her toddler son and Mr Dobbie.  
4 With IPCC currently. 
5 Mrs Dobbie was reported as very compliant by social workers while she was actually causing abuses to 

the children as reported by CAFCASS and others.  
6 The LA has demonstrated prejudice as have individual social workers.  
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The ability of the social workers to maintain their position of untruthfulness is based mainly on the abuse 

of authority7 and things being kept secret by the abuse of laws designed to protect children’s interests.  

 

It is demonstrable that this situation is serious and involves:-  

 the continuous attempt to hide mum’s domestic violence and abuses, 

 the continuous attempt to propagate mum’s version of an alleged assault, 

 the covering up of a serious sexual assault, 

 emotional abuse of the children, 

 malicious harassment of Mr Dobbie, 

 emotional abuse of Mr Dobbie, 

 the violation of the children and Mr Dobbie’s human rights, 

 destruction of Mr Dobbie’s property, 

 perjury to numerous courts by Mrs Dobbie and social workers. 

 

The social workers reports contain so much hearsay and so little fact that they warrant an entire book on 

forensic analysis of the subject. An expert in writing children’s case reports reported that these reports as 

being exceptionally bad. These outstandingly unprofessional reports must be given to Ofsted to see what 

utter nonsense is being written by social workers and being accepted by the LA.  

 

Prejudice against men has been clearly demonstrated by the LA in general8, and is demonstrated against 

the father involved (me) quite blatantly by individual social workers. The reports are used to cover up 

mum’s history as well as ongoing events. The reports accentuate ‘mum is good’ and paint as unsavoury a 

picture of dad through mal reporting and implied stereotyping9. 

 

This list in this document is far from exhaustive. Separate subsets have been created in an attempt to keep 

the focus with various parties, with the whole being for the police and future legal use.  

To prevent further confusion over documents, I have attached a few relevant documents inside this PDF. 

These are - the email from Mrs Dobbie, the Graham Dean statement, extracts from the original social 

services report (PDF copy too big ), Mr Dobbie diary entries referred to by Jean Davies and Caroline 

Harley, the transcript from the Aurora blogs, extract from CAFCASS rfj report, extracts from Dr Alwin 

report.  

I am a consultant physicist who has lectured at NASA and worked in military and civil projects with an 

extensive history running at CEO and director level on a global basis. Contract work undertaken by me 

has included high level forensic auditing of complex processes. As such, I am used to working inside 

operations that are at a high level of professionalism and have quality assurance at a very high level.  

Every version of any documents that I write has a unique reference and revision declared. The latest 

version of this document is v1 and can be seen from the title at the top. All previous document revisions 

in this ‘Complaint to LA’ are overridden by this current document.  

 

Yours Faithfuly, 

 

Tom Dobbie,  

6 Coventry Avenue,  

Great Sutton,  

Ellesmere Port,  

Cheshire, CH66 2GL .   

                                                 
7 The LA has taken me to court on numerous occasions to try and force me to say that Mrs Dobbie was 

not violent and abusive, contrary to the original social services report, criminal court summings, witness’s 

and evidence. 
8 See the photographs of domestic violence posters shown by the LA in various locations. All cite men 

only as responsible for domestic violence. Also the conversations with the social workers ref CLA1  
9 e.g. Andrea Blears reports ‘dad talks to women on the internet’. How does she know if such a situation 

exists or not ? She cannot corroborate her statement in any way. This is simply a malicious comment. 
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Index 
 

Index  (Hyperlinks in softcopy) 

 Complaint Summary Table. 

 Note on supposed irrational behaviour’. 

 L:  Lies and more lies. 

 B1: Early troubles with Mrs Dobbie and children  

 B2: Early violence and abuses by Mrs Dobbie.  Social workers trying to help a family. 

 B3 : Highly prejudiced social services and the case of the vanishing violence.  

 B4 Aurora’s First Running Away From Mum’s & Exposure Of Social Workers Lies.  

 B5 Mrs Dobbie and social workers pushing ‘dad is bad’ & ‘mum is good’  

 B6 Acts of serious negligence by mum covered up by social services.  

 B7 Malicious slander, repeated perjury by social workers and Mrs Dobbie.  

 B8 Social services push their abuses to extremes.  

 B9 Extreme destruction caused by Mrs Dobbie and social workers malicious acts.  

 B10  Hiding and burying of all complaints against social services.  

 B11  EVERYTHING depends on the truth.  

 B12 A little girl fears violence. The LA and Mrs Dobbie don’t want the truth.  

 B13 Perjury on a grand scale. 

 B14 Malicious slander and harassment on a grand scale.  

 B15 Children taken into custody based on a perjured court. 

 B16 Mr Rawlinson said both parents had emotionally abused Aurora. 

 B17 Aurora put into custody with the person who had abused her lots; again !.  

 B18 Post Liverpool abuses of children. 

 B19 Social services hiding abuses and still trying to sell ‘dad is bad’.  

 B20 Assault never even investigated  

 B21 Aurora’s drawings, writings and blogs.  

 B22 Response to Vicki Dudley of CAFCASS.  

 B23 Mr Rawlinson said Aurora was happy to go to mum’s house. 

 B24. LA excuse of dad is mentally unwell to cover their abuses. 

 B25. Dr Alwin’s report say mum is a real risk, but LA reports dad is the problem. 

 Appended in PDF :  Timeline of events. Mrs Dobbie Email to Social Services, Extracts 

CH report 2009, Mr Dobbie Diary Notes, Graham Dean Witness Statement, Aurora 

Blogs transcription. CAFCASS rfj extract, Court order page1 

 

 Note: Softcopy pdf has hyprlinks  and Blue without hyperlinks indicates references.  
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Complaints Summary Table 
 

Complaint Summary Table. (Hyperlinks in softcopy) 

No.  Complaint in short form. Future use. 

CS My complaint in summary is that:- 

1. the LA has been negligent in allowing its employee and contract 

workers to behave unprofessionally in dealing with my children’s 

welfare and well being. 

2. the LA has been negligent in allowing its employee and contract 

workers to interact unprofessionally with myself, as the father of 

the children involved.  

3. the LA social workers Dana Murray, Vivian Saunders, Barbra 

Goldsmith, Andrea Blears, Kevin Buck and Helen Jones have all 

demonstrated professional negligence.  

4. the LA social workers Dana Murray, Vivian Saunders, Barbra 

Goldsmith, Andrea Blears, Kevin Buck and Helen Jones have gone 

considerably beyond negligence and have perjured courts. 

5. the LA social workers Dana Murray, Vivian Saunders, Barbara 

Goldsmith, Andrea Blears, Kevin Buck and Helen Jones have 

criminally harassed me. 

6. the LA has allowed, through a protracted campaign of 

harassment by its employee and contract workers, to emotionally 

assault Aurora Nisha Dobbie.  

7. the LA has allowed, through a protracted campaign of 

harassment by its employee and contract workers, to emotionally 

assault me and damaged my health. 

8. the LA has allowed, through a protracted campaign of 

harassment by its employee and contract workers, to damage my 

property and the children’s financial security.  

9. the LA has allowed its employee and contract workers to have 

operated in an out control fashion in creating stories to promote the 

false idea of ‘dad is bad’ and ‘mum is good’.  

10. the LA has allowed its employees to cover up the truthfulness of 

the violence and abuse carried out by Mrs Dobbie on her children 

by opposing a Judicial review. 

11. the LA has allowed its employees to saying dad is mentally ill 

and that Aurora only tells lies and all other evidence should be 

ignored in their efforts to hide their abuses. 

12. the LA has allowed its employees to negligently serve 

imprisonment documents on Mr Dobbie. 

13. the LA has allowed its employees to waste circa £500,000 of 

tax payers money in carrying out an abusive campaign of ‘dad is 

bad’ and ‘mum is good’ 

14. the LA has allowed its employees to write a highly prejudiced 

interpretation of the report by Dr Alwin. 

15. the LA has allowed it’s employees to create a perverted report 

by Prof. Billington by stopping what he deemed ‘ESSENTIAL’. 

16. the LA has permitted it’s employees to Perjure the High Courts 

in Liverpool and Chester.  
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List of individual complaints and the referencing to the history 
 

Note: The complaints run CUMMULATIVELY. Each person at the next point in time is 

working on the premise that the social workers previously have told the truth only. They are all 

professionally negligent of not checking the full history. They are negligent of not seeing 

contradictions between professionals and not investigating why these contradictions exist. They 

are negligent of contradicting themselves between reports. They are negligent of not checking 

readily available evidence from reports, courts, barristers and witnesses.  

 

CLA1 The LA and it’s social workers showed extreme prejudice against men 

in cases of domestic violence. 

From July 2010 until late Q1 2011, the LA only showed posters which 

displayed extreme prejudice against men in the dealing and 

understanding of domestic violence. Photo evidence and witnesses.  

These posters were in the council’s offices and in 3 sets of doctors 

surgeries. Ref  B3.1.1  

The prejudice has been displayed openly and with hostility in 

conversations with social workers ref CA1  ref CV1  ref CV2    

refCB4  refCK1  ref B7.3.1.   ref B7.3.1.1. Ref B7.3.2.  ref B7.3.3      

 

CLA2 The LA has repeatedly forced me to court to stop criticising them only 

for the Judges repeatedly to curtail their ambition drastically. ref 

Chester and Liverpool courts.  Ref Emails.  

 

CLA3 CLA3.1. The LA has shown professional negligence in selectively 

using Dr Alwin’s work to present a case of ‘dad is bad’ and ‘mum is 

good’ Ref B25 all 

CLA3.2. Further, they fail to see that Mrs Dobbie presents a 

significant threat to the children in her responses and behaviour. 

Ref B25.6.  

 

CLA4 The LA allows contract staff to make up policy on the hoof because 

they do not know what is happening. Ref CA2  

 

CLA5 The LA allows its staff to use threatening, intimidating and bullying 

language and behaviour in its dealings with its customer. ref CA1  ref 

CV1  ref CV2    refCB4  refCK1  ref B7.3.1.   ref B7.3.1.1.  

Ref B7.3.2.  ref B7.3.3      

and 

 e. g. email from Debbie Williams, LA Solicitor.  

“I must emphasise that if you wittingly or unwittingly breach the 

order made yesterday the Local Authority will be applying to the 

Court to have you committed to prison” 

and  

 

e.g. the negligent and malicious act of wrongly issuing imprisonment 

documents on me Ref B8, and their personal behaviour during this 

charade  ref B8.3.2 

 

e.g. LA employees calling Mr Dobbie irrational as an excuse to try 

and avoid answering questions that show negligence and malice 

created by the LA employees.  ref Emails 

 

CLA6 The professional negligence of the LA and it’s social workers has  
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contributed to allow ongoing abuse of the children at huge expense to 

the tax payer. Current estimates run at around £500,000 so far. 

CLA7 The LA social workers since July 2010 have clearly alienated dad and 

aligned themselves with Mrs Dobbie. This is not in line with the 

children’s act 1989 which puts the children as the priority. The LA is 

professionally negligent of breaking the children’s act 1989. Ref 

TimeLine Document,  ref Emails,   ref B25.2,   ref B25.2.1.  

 

CLA8 The LA allows its social workers to repeatedly act in promoting Mrs 

Dobbie’s version of the supposed assault in their reports, which two 

courts had decided are lies. e.g.  

 

CLA9 The LA allows its social workers to repeatedly act in suppressing the 

reported assaults on the children and the assault created by mum on 

Orion Dobbie and Mr Dobbie which two courts agreed upon as part of 

‘bad character evidence’. All reports and refusal of judicial review. 

 

CLA10 It cannot be explained by simple negligence that the LA employees 

have managed to avoid seeing and acting on a huge list of proven 

blatant lies told by Mrs Dobbie. ref L 

It can only be explained by malice. They knew these were lies, and 

proof of the lies were easily identified e.g. contradiction between Mrs 

Dobbie reporting to social workers and CAFCASS reporting. 

 

Helen Jones, when challenged on this issue replied ‘well you can’t 

trust what CAFCASS reported’ ‘Aurora is a liar’. ref CH14  

 

CD1 Dana Murray fails to act on the fact that Mrs Dobbie accepted she was 

violent and abusive to the children previously and is now reporting 

that only Mr Dobbie has ever hit the children.. Ref B3.3.0 

 

CD2 Dana Murray emotionally abuses Aurora Dobbie by telling her she is a 

liar. Ref B3.3.0.3  

 

CD3 Dana Murray emotionally abuses Aurora Dobbie by talking openly in 

earshot of Aurora with Mrs Dobbie discussing Mrs Dobbie’s 

emotional allegations of her assault. See Dana Murray report.  

 

CD4 Dana is negligent of recognising that she is questioning Aurora in an 

environment that prevents her from criticising her mother. Ref CH 

report.  

 

CD5 Dana is negligent of creating a report that does not recognise serious 

contradictions between Mrs Dobbie’s version of events and supporting 

information from previous social services and other documents. This 

is the start of confusion towards the ‘dad is bad’ and ‘mum is good’ 

campaign that social services then run heavy handed with for over two 

years.  

 

CD6 Dana Murray acts to promote Mrs Dobbie’s version of the supposed 

assault in her reports, which two courts have decided are lies. Ref DM 

report. 

 

CV1 Vivian Saunders first ever discussion by phone to Mr Dobbie 

discussed him as factually having assaulting Mrs Dobbie. Ref 3.3.0  

 

CV2 Vivian Saunders first visit to my house at 6 Coventry Avenue 

happened while I had visitors. These visitors were flabbergasted at her 

talking at me and in a derogatory manner. After she left, they asked 

me if she was from the police or something. Vivian Saunders was rude 

and unprofessional and witnessed by Carolyn and Lydia Bull (family 
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friends and Aurora’s friend and babysitter). see Email complaint.  

CV3 Vivian Saunders lied about Aurora Dobbie and put down what Vivian 

wanted, not what Aurora said. Ref CAFCASS rfj report.  

 

CV4 Vivian Saunders S7 report is not a true reflection of what has been 

happening.  

CV4.1. Vivian put down what Vivian wanted Aurora to have said. 

ref CAFCASS rfj. 

CV4.2. Vivian takes everything mum says at face value and simply 

ignores the children and dad. Some of the things that actually had 

happened are in the retrospective ref CAFCASS report rfj.  

CV4.3. Vivian ignores all current and previous abuses reported that 

mum caused and presents a ‘dad is bad’ and ‘mum is good’ campaign 

and recommends the children stay with mum. 

CV4.4. Vivian is professionally negligent in dressing up her report 

conclusion to make it look more acceptable saying the 

recommendation is based on maintaining the status quo – and that 

report is falsely based as shown by the ref CAFCASS rfj report.  

 

CV5 Vivian Saunders is professionally negligent in that she has the 

mentality of inventing bad things about people because she simply 

doesn’t like them.  See 7.3.3. 

 

CV6 Vivian Saunders acts to promote Mrs Dobbie’s version of the 

supposed assault in her reports, which two courts have decided are 

lies.  Ref VS reports. 

 

CV7 Vivian suppresses the reported assaults on the children previously and 

the assault created by mum on Orion Dobbie and Mr Dobbie which 

two courts agreed upon as part of ‘bad character evidence’. Ref VS 

reports. 

 

CB1 Barbra Goldsmith is professionally negligent in not realising that Mrs 

Dobbie has demonstrably been telling lies and manipulating the social 

workers – given CAFCASS report, Caroline Harley report, witnesses,  

court summings,  evidence.  

 

CB2 Barbara Goldsmith asked Mrs Dobbie if she had ever been abusive or 

hit the children at a meeting. Mrs Dobbie told the meeting no – which 

was clearly a lie. Barbara Goldsmith did not put this in writing. ref 

Email 

 

CB3 At the first CIN meeting at Capenhurst with Mrs Dobbie is reported as 

willing to engage with the CIN plan based on her version of the 

history. This is taken at face value by Barbra Goldsmith irrespective of 

what CAFCASS rjf, Aurora and Mr Dobbie are reporting. 

Mrs Dobbie has been demonstrably manipulative previously saying 

exactly the same. ref BG reports.  

17th oct 2011 

CB4 At the first CIN meeting at Capenhurst, Barbara Goldsmith falsely 

reports Mr Dobbie as not cooperating because he has asked for 

transparency and honesty, which Barbara refuses. ref Emails  

17th oct 2011 

CB5 

CK1 

At the second CIN meeting at EP, Kevin Buck falsely reports Mr 

Dobbie as not cooperating using exactly the same tactic that was used 

in CB4. . ref Email .  

17th nov 

2011 

CB6 CB6.1. Barbara Goldsmith falsely reports there was no warmth of 

emotion between Orion Dobbie and Mr Dobbie. When discussed with 

Mr Dobbie she agreed this was an “error”.  

CB6.2. However, no correction is made and this statement appears 
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later as cut and paste repetition of ‘Barbara reports’ used by Andrea 

Blears in a report to the court. 

CB6.3. The same comment is again repeated by Tom Billington who 

reports ‘Barbara reports..... ref TWD emails/fax 

CB7 Barbara Goldsmith acts to promote Mrs Dobbie’s version of the 

supposed assault in her reports, which two courts have decided are 

lies.  ref BG reports. 

 

CB8 Barbara Goldsmith suppresses the reported assaults on the children 

previously and the assault created by mum on Orion Dobbie and Mr 

Dobbie which two courts agreed upon as part of ‘bad character 

evidence’   ref BG reports 

 

CK2 CK2.1. Kevin Buck was aware of the error in CB6.1 above by face to 

face discussion, but took no action to remove the error.  

CK2.2. He later sees the same error in Andrea Blears document which 

he approves.  

CK2.3. He later sees the same false statement in Prof. Billington’s 

report and declines to inform anyone it is a mistake.  

CK2.4. Kevin Buck wanted a ‘dad is bad’ advert even if it was false 

and malicious.  

Kevin Buck is professionally negligent and has slandered and harassed 

Mr Dobbie and deliberately misleads the courts.  

 

CK3 Kevin Buck is professionally negligent in interpreting Mr Dobbie’s 

actions as bad, simply because he has psychological issues of his own. 

Ref B7.3.2 

 

CK4 Kevin Buck supports the promotion of Mrs Dobbie’s version of the 

supposed assault which two courts have decided are lies. As the 

manager, he approves the reports. 

 

CK5 Kevin Buck supports the suppressing of the reported assaults on the 

children previously and the assault created by mum on Orion Dobbie 

and Mr Dobbie which two courts agreed upon as part of ‘bad character 

evidence’. As the manager, he approves the reports.  

 

CS1 CS1.1. Susanne Leece falsely reports Mr Dobbie as not cooperating. 

Mr Dobbie requested truth and transparency, and it was refused by 

Susanne Leece.  

CS1.2. At the first SL meeting, the teachers from Aurora’s school said 

there were no problems at school. At later meetings, they finally said 

yes there were and had been problems.  

CS1.3. At the first SL meeting, the police said there were no real 

incidents to report. Mrs Dobbie had allowed an under age child 

‘Thomas’ known as being a sex pest for years to be alone with Aurora 

in her bedroom and rape her putting his penis on her face, in her 

mouth and inside her vagina.  

CS1.4. At this meeting, mum and social services knew about the 

Thomas incident but declined to say. They had lied and were covering 

up mum’s extreme negligence.   

 

CA1 Andrea Blears first action in her first meeting with Mr Dobbie is to 

threaten Mr Dobbie that she will take his children off him. Andrea 

creates total distrust and destroys the professional and amicable 

relationship that existed between Mr Dobbie and the previous social 

worker Barbra Goldsmith. see Emails 

 

CA2 Andrea Blears makes up policy for social services operations ad hoc  
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and on the hoof. (see TWD email 12 03 30 Core Group; Child 

Protection Meeting ; Shambles. copied to all). 

CA3 CA3.1. Andrea Blears writes very unprofessional social services 

reports that are error ridden and filled with amplification of mum’s 

bad mouthing of dad.  See all of ref B7.3   

CA3.2. See Debra Dean-Chadwick’s professional criticism of one of 

Andrea’s reports. Copy already with LA. If you cannot find it we can 

send another. If you don’t accept Mrs Dean’s report as valid criticism 

we can get ask OFFSTED or LGO to audit the document.  

CA3.3. One dreadful example is Andrea reporting Mrs Dobbie being 

good as a mum to Graham Dean. Graham is a witness to Mrs Dobbie’s 

violence and is available should you wish to hear it directly from him 

how dreadful Mrs Dobbie was.  

 

CA4 Andrea Blears is professionally negligent and covers up the fact in all 

of her reports to the courts that Mrs Dobbie has allowed a serious 

sexual assault to have taken place with Aurora.  ref AB reports. 

 

CA5 Andrea Blears commits perjury and lies to the court in Liverpool see 

report 23rd 05 12012 saying things are only good at mum’s house.  

HH Judge Dodds asked social services on that occasion to go and try a 

lot harder to work properly with their clients.  

 

CA6 Andrea Blears commits perjury again in Chester B13.0    

CA7 Andrea Blears continues maliciously promoting dad is bad and mum is 

good  ref  B13.0.1 

 

CA8 Andrea Blears followed on the tradition set from Dana onwards to tell 

Aurora she was a liar for believing that her mum had been violent and 

abusive to both children.  ref Emails,  ref Aurora,  ref Aurora Blogs. 

 

CA9 Andrea Blears lies and writes in reports that Aurora likes her. She later 

blames Mr Dobbie for Aurora not liking her. see PPU comments and 

Aurora blogs.  

 

CA10 Andrea Blears has Aurora screaming and crying and running away 

from her. The LA cover up the incident even though it is reported as a 

complaint to them independently by Debra Dean-Chadwick. . 17th Nov 

2012. Ref see B23  and B4.3.   

 

CA11 Andrea Blears deliberately perjures the court in Liverpool saying 

Aurora was very content to be at her mother’s house and had not run 

away from her mother’s house. Ref B4.2.  

 

CA12 Andrea Blears acts to promote Mrs Dobbie’s version of the supposed 

assault in her reports, which two courts have decided are lies.  Ref AB 

reports.  

 

CA13 Andrea Blears suppresses the reported assaults on the children 

previously and the assault created by mum on Orion Dobbie and Mr 

Dobbie which two courts agreed upon as part of ‘bad character 

evidence’.  ref AB reports 

 

CA14 Andrea Blears both hides and plays down emotional abuses created by 

mum in her reports. Ref B4.4,  ref  B4.5,  B4.6, ..Ref B4.7  

 

CH1.  Helen Jones demonstrably perjured the court in Chester supporting 

that Mrs Dobbie had only once ever smacked her daughter Aurora 

Dobbie. ref Perjury letters to police and court.  

 

CH2.  Helen Jones maliciously lied in her report saying Orion Dobbie had 

WRITTEN that Mr Dobbie had hit Orion. Ref B19.3.  through to B20. 
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CH3 Helen Jones reports Mrs Dobbie’s malicious allegations without proof 

as part of her campaign of ‘dad is bad’. ref B5.2.  

 

CH4 CH4. Mrs Dobbie is screaming and shouting at Aurora and Orion and 

assaults Aurora. Helen Jones reports the situation wrongly and blames 

‘dad is bad’ after Mrs Dobbie assaults her child  Ref B18.4     
CH4.1. Helen Jones is professionally negligent to have allowed this 

to be recorded by Mrs Dobbie and social services as ‘nothing’. see 

B19  and especially B19.1 

 

CH5 Helen Jones emotionally abuses Aurora causing her to have a fit. Ref 

18.4.1.  

 

CH6 Orion was reported to have been assaulted by Ken Redman. To this 

day, nobody has investigated it.  

Aurora told me it happened as did Orion.  

Helen Jones is professionally negligent of not having a reported 

assault on a child she is responsible for investigated.  see B20  

 

CH7 Helen Jones punishes dad for mum assaulting her child and uses the 

incident to promote ‘dad is bad’ and tries to cover mum’s assault on 

Aurora as being acceptable. Ref B19   ref Aurora 

 

CH8 Helen Jones having isolated the children from dad does not respond to 

requests for contact by email.  various emails. 

 

CH9 Helen Jones fails to report mum is physically fighting with the 

children and breaks expensive computer equipment. Ref B18.3  Ref 

Aurora,  ref Emails 

 

CH10 Helen Jones has Aurora screaming at her and running away from her 

and fails to report it, both at the contact centre and at mum’s home. ref 

emails regarding contact.   ref Aurora 

 

CH11 Helen Jones signs a sworn affidavit and participates maliciously to 

have Mr Dobbie served with imprisonment documents by the LA Ref   

LA docs 

Helen Jones is professionally negligent. If she had read all of the 

documents concerned, it was clear there was no breach of the order. 

 . See  B8  

 

CH12 Helen Jones is professionally negligent of promoting Mrs Dobbie 

based on what she says at face value, and yet at odds with reports 

showing differently. ref CAFCASS et al.   ref L 

 

CH13 Helen Jones professional negligence allowed the children to be taken 

into custody based on perjury  see B15. 

 

CH14 When I asked Helen Jones about Mrs Dobbie and her friends bad 

mouthing dad – as reported under oath by Alan Rawlinson at 

Liverpool, Helen Jones tells me ‘It’s just Aurora lying again’. 

Helen Jones is professionally negligent of believing everything other 

than what she says is false. Ref TWD  

 

CH15 Aurora has always written, drawn and recorded herself on tape 

machines and video recorders. She has done lots of media as cathartic 

activities regarding all the violence and emotional abuse she has 

experienced from mum, Ken and the social workers. When blogs were 

discovered and I took them to the court, the knee jerk reaction of 

social services was to say Aurora is a liar.  

Helen Jones priority was not to investigate the abuses of children in 

her care, it was to hide the evidence and call Aurora a liar –yet again. 
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The social worker did not want the statements investigated as part of a 

Judicial review. The social worker was more interested to promote 

‘dad is bad’ & ‘mum is good’. 

Helen Jones is professionally negligent of not putting the children 

first. See B21. 

CH15 Helen Jones is professionally negligent of recommending to a court to 

put the children into the custody of a mother who has been violent and 

abusive to the children, carried out a protracted emotional abuse 

campaign, lied repeatedly for two years, allowed her daughter to be 

raped, carried out a malicious campaign on a grand scale to destroy 

the very financial security of the children and is seen as a significant 

risk to the children’s well being by the psychologists report. 

  See B6 

 

 This list is not exhausted, but we are finite creatures.  

Suggestions. 

S1. Please reform the social services function at Ellesmere Port.  

 

What these maverick social workers have done to my children and me 

is dreadful.  

 

Given they are doing this to my family, then they are certainly injected 

chaos and distress into the local community under a blanket of mal 

applied secrecy.  

 

 

Background. 
 

Note On Supposed Irrational Behaviour.  

 

One of the reasons that social workers have managed to keep this mess going for over two years 

has been the fact that they have been working from false premises and have created a huge 

amount of wrong statements both negligently and deliberately10. Their reports are filled with 

hearsay and little factual content other then dates of meetings. Ref Expert Analysis. 

 

When LA social workers first became involved in 2009, they behaved in a manner conducive to 

helping a distressed family. After Mrs Dobbie assaulted her son and lied about being assaulted 

herself, the LA social services showed the attributes of a man hating monster abusing its powers 

to help the ‘poor woman’.  

 

Against abusive employees in an authority, the only defence11 is to switch on as many lights as 

possible and hope that either they behave properly, or the good people in authority come and 

help.  

 

The specific LA social workers at Ellesmere Port involved after July 2010 have been 

professionally negligent on a scale that I personally find bewildering. They have been allowed 

                                                 
10 The social workers have been shown that Mrs Dobbie has lied to them frequently, but they chose to not 

only ignore it, but cover it up.  
11 I initially tried to work collaboratively and professionally with each of the LA social workers. My 

efforts proved worthless as each of the social workers was prejudiced against me as a man with the stigma 

of domestic violence.  
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to abuse their power to an extent that has severely shocked most of my family, friends and an 

experienced Barnardos manager. 

 

That my behaviour is called irrational by the employees of the LA, is another part of their abuse. 

It is a desperate attempt to protect them from having their negligence and malice identified. This 

document is an overview of the complaints against these abusive employees. 

 

L:   Lies and More Lies.  

Recorded lies (provable)  

L1.  Mrs Dobie lied to the police in 2006 to help her break a prohibited steps order. Police 

 

L2.  Mrs Dobbie lied and perjured the courts in Chester in 2006 testifying under oath about 

having sex or not  submissions.  Ref B1.3 

 

L3.  Mrs Dobbie lied to police about an assault 23rd July 2010. Court records, barristers notes, 

solicitors notes, ref TWD court notes 

 

L3.  Mrs Dobbie lied about an assault and perjured the magistrate’s court in Chester under oath 

January 2011. Court records, solicitors notes, ref TWD court notes 

 

L4..Mrs Dobbie lied about an assault and perjured the high court in Chester under oath April 

2011. Court records, Barristers Notes, ref TWD court notes 

 

L5..Mrs Dobbie lied to police about Aurora staying at my house April 2011. Police  

 

L6.  Mrs Dobbie lied repeatedly to social services about being assaulted in 2010 until now 

(reflection from L3, L4 above). 

 

L7..Mrs Dobbie lied to social services not telling them about emotional abuse of Aurora by 

herself and Ken Redman repeatedly in 2010/2011 (social services v CAFCASS rfj). 

 

L8.  Mrs Dobbie lied repeatedly to social services not telling them of emotional abuses created 

by her on the children.  ( Compare AB Liverpool O’Leary  v  CAFCASS ). 

 

L9.  Mrs Dobbie lied and perjured the high courts in Liverpool (under oath) and in Chester 

saying she had only smacked Aurora once only. ( compare court order,  v  CH2009, Mrs Dobbie 

email, diary notes, Graham Dean, Aurora Blogs et al ) 

 

..and social services report Mrs Dobbie is compliant and trustworthy. 

 

 

B1: Early troubles with Mrs Dobbie and children  

 

B1. Mrs Dobbie, before having her own children, emotionally abused her stepson for years. Ref 

evidence previously provided to lawyers, social services and police by Graham Dean.  

B1.1. In early 2006 Mrs Dobbie tried to abduct Aurora to Scotland without any previous or then 

current discussion. I contacted social services who said it was none of their business and I 

should talk to lawyers. This was done and a prohibited steps order served on Mrs Dobbie not to 

remove Aurora. Mrs Dobbie then phoned from a neighbour’s house to her brothers in Scotland 

to come down and take her and Aurora to Scotland. Mrs Dobbie then phoned the police telling 

them I was stopping her leaving the home with Aurora – she did not tell them about the 
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prohibited steps order. I was then assaulted without cause by police while they allowed Mrs 

Dobbie to remove things from the house. When I informed the police and showed them the 

prohibited steps order, they stopped Mrs Dobbie and had Aurora returned to me in the middle of 

the night.  ref Police and other documents and witness (currently with IPCC). 

B1.1.1. This was emotional abuse of Aurora by her mum yet again. 

B1.2. Custody of Aurora was awarded to me in 2006.. A letter is in that court bundle from her 

Mrs Dobbie stated she hated family life and looking after Aurora. She was identified to have 

used a very large amount cut and paste malicious statements about me which were simply 

proven in court as lies. Mrs Dobbie went off to live with her sister in Scotland. Aurora stayed 

with me in England.  Ref Previous case documents.  

B1.3. Mrs Dobbie returned pregnant to our family home from Scotland. She had previously 

testified under oath in court in Chester that she had not had sex with me making it impossible 

for the child to be mine. She swore under oath in court in Chester that the child was mine.  Mrs 

Dobbie lies to the police and lies to the courts under oath. Ref Previous case documents. 

 

B2: Early violence and abuses by Mrs Dobbie.  Social workers trying to help a family. 

 

B2. The original social services reports from Caroline Harley in Nov2009 and the documents 

and witnesses around them show clearly that Mrs Dobbie had been frequently violent 

leaving marks on the children, throwing them around, slapping them, screaming and 

shouting at them (politely worded at points as ‘losing it’ ). The pattern was a mixture of 

violence, abuse and affection all interspersed. Abuses included Mrs Dobbie telling Aurora 

frequently that Aurora was the problem, life was better before she was ever born. Ref CH9th 

Nov 2009,  Ref Mrs Dobbie Email, Ref TWDdiary, Ref Aurora Blogs , Ref Chester Magistrates 

Court summing, Ref Chester Crown Court Summing, Ref Aurora Dobbie, Ref Tom Dobbie, Ref 

Graham Dean, Ref Graham Dean Letter, Ref Lydia Bull. Ref Letter J.Dobbie.  

 

B2.0. Dana Murray reports Mrs Dobbie as showing NO EMPATHY or WARMTH when shown 

evidence of Mrs Dobbie not reacting to Aurora in distress. Ref . DM report 09/08/2010. 

B2.0. It is quite clear from this reporting that Mrs Dobbie is not saying anything bad about Mr 

Dobbie – only that he works too much. 

B2.0.1. There are no abuses of dad to anybody – child, adult or animal; he just works too much.  

B2.1. This extended violence and abuse of Aurora by her mum is the basis of her deep 

rooted fear at times of her mother as well as her loving her mother.  

B2.2. At this time, social services were professional and there was good rapport between them 

and the family. It was clear to see they were attempting to fix and heal a very distressed family.  

B2.3. However, the fixing wasn’t working and Mrs Dobbie was getting worse. 

B2.4. My older son Graham and others were saying to get rid of Mrs Dobbie (Ref Graham Dean 

evidence submitted to lawyers, police, social services). I made excuses saying she was simply 

unwell and was trying desperately to take all the stresses off of her. That was in line with the 

social services requests on how to improve things.  

B2.5. Mrs Dobbie seemed to follow a pattern of violence related to high stress times – morning 

routine etc. She had a lot of control over it when other people could witness her; she rarely ‘lost 

it’ when strangers were around.  

B2.6. Graham Dean and Lydia Bull saw frequent assaults of the children. Lydia has witnessed 

Mrs Dobbie head butting Aurora, spitting at Aurora, slapping Aurora as well as frequent 

screaming and shouting. Graham has witnessed Mrs Dobbie sitting on top of Aurora bashing 

Aurora’s head off the floor. Social services made Mrs Dobbie sign an agreement to stop having 

slap fights with Aurora. Ref DM report 

B2.7. The violence got more vicious with Mrs Dobbie 'learning' to avoid Mr Dobbie getting 

between her and the children to stop her hitting the children.  
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B2.8. Mrs Dobbie assaulted Orion in July 2010 and went on to lie to the police fabricating 

lies about a fictitious assault on her to deflect the attention away from her violence and 

abuses on the children. 

B2.8.0. The police, having arrested Mr Dobbie, could not contact anybody in social services or 

the health services to corroborate that this was a troubled household.  

B2.8.0.1. Graham Dean contacted the police, but they declined his offer of evidence. 

B2.8.0.2. The police without reasonably investigating the matter, assumed Mr Dobbie was to 

blame and offered Mr Dobbie a caution. The caution was refused as it did not correspond to 

what actually happened. 

B2.8.0.3. Mr Dobbie, based on Mrs Dobbie’s lies about an assault was bailed not to go near his 

home.  

B2.8.0.4. Mrs Dobbie under police protection set about the destruction of the family business by 

destroying computer files and hardcopy to prevent her lies being exposed. 

B2.8.0.5. These events are with IPCC. 

B2.8.1. The high court Judge summing up and barristers notes have been readily available to 

social services, CAFCASS and the LA.  

B2.8.2. The ‘bad character’ evidence’ agreed by the courts showed Mrs Dobbie as violent and 

abusive in general and assaulting Orion and Mr Dobbie on that night and having lied 

extensively.  

B2.9. Mrs Dobbie was reported to the police as assaulting the children at the time of Mrs 

Dobbie telling lies about her assault. The police ignored the reported child assaults; initial 

police investigations into this said the sergeant involved believed Mr Dobbie was merely 

reporting the child abuse in retaliation for being charged. IPCC are investigating the failure of 

the police to respond properly to a reported child assault, reported domestic violence as well as 

why the police were negligent in not investigating the matter properly before charging Mr 

Dobbie.  

 

B3 : Highly prejudiced social services and the case of the vanishing violence.  

July 2010.  

B3. At the instant of the falsely reported assault by Mrs Dobbie, social services changed 

personnel and became extremely prejudiced and hostile to Mr Dobbie as well as taking on 

a very active role to break up the family.  

B3.1. This is nasty social engineering. 

B3.1.1. I visited social services immediately after the police released me. I wanted to get them 

to make sure the children were protected. I was horrified to be confronted with lots of posters 

showing ONLY men being responsible for domestic violence. It was just the same as when I 

had looked on the internet for help after Mrs Dobbie assaulted Orion and me. Everywhere you 

looked, it was about  ‘men are bad’ ‘men kill women’ ‘men are the cause of domestic violence’. 

I took photographs of some posters and later took friends to show them the blatant prejudice.  

B3.2  and it is based on having completely wrong facts. 

B3.3. The first social worker told Mr Dobbie he couldn’t be expected to be treated the same as 

other people because as he had assaulted his wife and children (ref first complaint to Chief Exec 

Cheshire West and Chester County Council and replies).  

B3.3.0. Dana Murray having- 

- read Mrs Dobbie’s own email admission of her hitting Aurora, 

- and having read Caroline Harleys report showing Mrs Dobbie doing this frequently, 

- and is described as suffering signs of depression and had refused help in treatment of it  

- then manages to report the bizarre situation of saying that Aurora had said only dad had hit 

her. (compare DM first report with CH report and notes) 

B3.3.1 Note in Dr Alwin’s report that Mrs Dobbie states she had smacked Aurora more than 

once.  
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B3.3.2. This is the start of the lies by social workers to create ‘dad is bad’.  

B3.3.3. When Dana interviews Aurora away from mum’s house, Aurora then tells her that mum 

did hit the children lots.  DM report. 

B3.3.3.1. Dana is shown a photograph that is clearly taken in mum’s house and it is easily 

recognisable as Aurora by Aurora, myself and family friends. It shows a large slap mark which 

Aurora and I know was made by mum. I do not immediately have the computer to hand to show 

the exact date of the photograph. Dana tells Aurora she is telling lies and the photograph is not 

her and mum never hit her and reports the photo is invalid because the police were never shown 

it. ref DM report,    ref Emails   

B3.4. From this point onwards we see Mrs Dobbie running a malicious, slandering, perjuring 

campaign to hide her violence and promote Mr Dobbie as bad. She uses the authorities to try 

and force her version of things. Social services oblige more than willingly as they interpret the 

event as poor woman attacked by bad man. Social services set about hiding Mrs Dobbie’s 

history of abuse and set about re writing history to create a whole new story of 'Mrs Dobbie is 

good' and 'dad is bad'.  

B3.4.1. What is seen in Dana’s formal report is the start of the vanishing of mum’s violence. 

B3.4.1. Aurora reports that Mrs Dobbie was going round telling all of her friends that dad had 

assaulted Mrs Dobbie and the children with Aurora in tow. ref Emails,   ref Aurora 

B3.4.2. Aurora told me to be careful, that a lot of the Mrs Dobbie’s at Capenhurst School would 

be hating me because Mrs Dobbie had told them her lies. (documented various places). 

B3.4.3. Aurora knew that her Mrs Dobbie was telling lies about the assault ( documented in 

various places).  

B3.4.4. Social services knew Mrs Dobbie was doing this. Aurora told them.   ref CAFCASS rfj.  

B3.4.5. Dana Murray was even talking to Mrs Dobbie about her supposed assault with Aurora 

listening.  

B3.4.6. Much worse, is that the social workers were now telling Aurora she never was assaulted 

by Mrs Dobbie. Ref Aurora and Ref DM report. 

B3.4.7. This was the start of Aurora distrusting and disliking social workers – for her own 

reasons. 

B3.4.8. This was extensive emotional abuse of Aurora brought on by both Mrs Dobbie and the 

social workers involved (Dana Murray and Vivian Saunders).  

B3.4.9.  A report of the children’s concerns were sent to social services by me. Lawyer’s letter.  

B3.4.9.1. I received a response with a legal letter from social services saying do not report 

anything to us.  

 

B3.3.1. The LA replied, but were told the replies were unsatisfactory as they were merely cover 

ups answered by the party the complaint was made against. ref Emails 

B3.3.2. LA never followed their own procedure and took the complaint to the next level  

 

B3.5. Evidence is clear from the Dana Murray files and Vivian Saunders files. There is also the 

evidence files lodged with the courts and social services which refer to Caroline Harley reports 

and the diary evidence passed on to Jean Davies and Caroline Harley. Graham Dean witnessed 

and submitted statements to the lawyers, police and social services. The CAFCASS RFJ report 

shows Aurora telling about how social services are just saying what they like. 

 

B3.8. A first criminal trial regarding the alleged assault took place in January 2011.  

B3.8.1. The summing up of this trial with the allowed ‘bad character evidence about Mrs 

Dobbie was that :- 

B3.8.1.1. Mrs Dobbie had been violent and abusive to the family and had lied about much of 

what was presented. (the 2009 Caroline Harley report and it’s supporting documents were 

evidence). 
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B3.8.1.2. Mrs Dobbie12 had been assaulting her child Orion. 

B3.8.1.3. Mr Dobbie had gone to the rescue of the child.  

B3.8.1.4. Mrs Dobbie had substantially assaulted Mr Dobbie.  

B3.8.1.5. The court felt Mr Dobbie had over reacted after being assaulted, and was therefore 

guilty. 

B3.8.1.5.1. The over reaction was based on a supposed bump on Mrs Dobbie’s head that 

nobody saw. She herself said in the court there was no such wound. It was only recorded by the 

constable who reported that she had a golf ball sized wound on her head.  A wound that would 

have required a hospital check up; nobody saw, no records, just this constables notes.  The IPCC 

are investigating this as well.  

 

B3.9. Mr Dobbie attended probation. They quickly came to the conclusion there had been a 

gross miscarriage of justice.  

B3.9.1. Interestingly, they tried to contact social workers at Ellesmere Port numerous times to 

ensure that the children were genuinely being looked after. They never got replies.  

 

B3.10. A high court appeal took place in April 2011 and the summing up :- 

B3.10.1. Mrs Dobbie had been violent and abusive to the family. (based on the same bad 

character evidence as above). 

B3.10.2. Mrs Dobbie had been assaulting her child. 

B3.10.3. Dad had gone to the rescue of the child. 

B3.10.4. Mrs Dobbie substantially assaulted Mr Dobbie. 

B3.10.5. Dad removed the child and himself from further harm by Mrs Dobbie. Not guilty. 

 

B3.11. The police could not now charge Mrs Dobbie with the assaults of that night based on a 

technicality (6 month limit). Email, Police  

B3.11.1. The whole incident is still with the IPCC and PSD.  

B3.12. Mrs Dobbie is still promoting today that she was assaulted, that she never assaulted 

Orion and only once smacked Aurora.  

B3.13. Social workers Dana Murray, Vivian Saunders, Barbara Goldsmith, Andrea Blears and 

Helen Jones have all told Aurora Dobbie she is a liar for saying that she was hit by mum.  

B3.14. This is extreme emotional abuse of Aurora Dobbie by the social workers.  

 

B3.15. Mrs Dobbie phoned up Aurora’s friends mum’s in front of Aurora and told them not to 

let their children go to Aurora’s birthday party at dad’s. This greatly distressed Aurora, but the 

social workers do not report it. Ref Emails,   ref Aurora,  ref Aurora Blogs. 

 

B3.16. Mrs Dobbie phones up Aurora 3 times over one weekend greatly distressing her. Mrs 

Dobbie then lies to the police to have them get Aurora back to her house after promising Aurora 

she could stay longer – again, greatly distressing Aurora. The police were shown texts from 

mum to Aurora proving Mrs Dobbie had lied to them.  ref Email,  ref Police.  

B3.16.1. Social workers don’t report this.  

 

B3.17. On 4th Feb 2012, Mrs Dobbie terrorised Aurora into a fit and then lied to her lawyer 

getting a false report of the incident sent to me. ref Emails,  ref Witnesses,  ref Aurora  ref  

Barbara Goldsmith .  

B3.17.1. Social workers don’t report this.  

 

 

                                                 
12  I use Mrs Dobbie here instead of Mrs Dobbie for readability. 
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B4 Aurora’s First Running Away From Mum’s & Exposure Of Social Workers Lies.  

 

B4. In 2011, Aurora refused to go back to Mrs Dobbie's. CAFCASS became involved. They 

reported that Aurora was undergoing abuses at Mrs Dobbie's over an extensive period. 

CAFCASS report recommended the children stay with dad and that Mrs Dobbie should have 

psychological testing. 

B4.1. Over the very same period in B4 above, social services were only reporting and 

promoting 'Mrs Dobbie is good' and 'dad is bad'. 

 

B4.2. Andrea Blears in her Statement to the court 14th Nov 2012 at point no 3.13 deliberately 

lies to the court reporting -  

‘Aurora has never done anything about wanting to live with her father – She has only gone to 

her Father’s once when she should have been at her Mother’s home and that was after she had 

been in some trouble with a friend and she knew that Mother would be cross when she got back. 

Mr. Dobbie attempted to harbour Aurora on that occasion but Mother persuaded her home’ 

B4.2.1. Andrea Blears knows Aurora ran away from mum’s house in 2011 for two months and 

again for 2 weeks in Feb 2012 as well as a number of other incidents. ref Emails,  ref 

CAFCASS rfj.  

 

B4.3 Andrea Blears in her statement to the court 14th Nov 2012 at point 3.14 reports that – 

‘Aurora told her Solicitor in Court on the 13th November 2012 that she wanted to live with her 

father. Mr. Hogan said that Aurora was clear and that he thought she had capacity and 

understood what she was saying. However, she then went home with her Mother when told that 

was the Court’s decision without incident. Aurora was brought into the court room by the 

Guardian and her solicitor because she wanted to see where decisions were made. She was 

laughing and giggling. Aurora then left with Mother with no problem’.  

B4.3.1. Andrea is not truthful. Andrea knew that what was told to Aurora was that she was 

going home to her mum’s house to go on to her dad’s house the following day.  

B4.3.2. When Aurora saw Andrea Blears the night of the 17th Nov 2012, she screamed and cried 

and ran away from Andrea. Aurora knew they were trying again to make her stay at her 

mother’s.  see B23  below.  ref Emails,  ref formal complaint by babysitter to LA 

B4.3.3. Andrea Blears cannot see reality as she is blinded by an insatiable drive to create ‘dad is 

bad’  

B4.4. Andrea Blears also hides the emotionally abusive incident where mum upset Aurora by 

phoning up her friends mums telling them not to go to the birthday party at dad’s house. ref 

B3.15 

B4.5. Andrea Blears also hides mum’s emotional abuse where she upsets Aurora greatly 4 times 

in one weekend.  ref emails,  ref witnesses, ref Aurora  ref B3.16. 

B4.6. Andrea Blears makes out as innocuous mum’s emotional abuse that terrorised Aurora into 

a fit on 4th Feb 2012.  ref B3.17,   

B4.7. Andrea Blears also manages to make innocuous mum lying by sending a lawyers letter 

falsely reporting what happened on the 4th Feb 2012. ref B3.17 

 

B5 Mrs Dobbie and social workers pushing ‘dad is bad’ & ‘mum is good’  

 

B5. Social services pushed hard to get Mrs Dobbie back in the picture as much as possible. 

Having succeeded, further abusive events took place. Social services instead of addressing Mrs 

Dobbie's problems continued onwards with their campaign of 'Mrs Dobbie is good' and 'dad is 
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bad'. The court records show the most blatant lies by social services. This is also part of the 

police investigation. see Expert comment on the reports. 

B5.1 Barbara Goldsmith falsely reported there was no emotional warmth between Orion and 

dad. She later admitted this statement was very wrong, but it found itself propagated into 

Andrea Blears and Tom Billington’s reports. Ref Lawyers Letter. 

B5.2. Helen Jones reports mum as saying dad has been texting Aurora saying bad things about 

mum. She reports this without proof to the court as it makes dad sound bad.  

At a meeting with police present, I show Helen Jones on my phone the text message did indeed 

say to Aurora to erase her messages, and it was because Aurora had written ‘Helen is a bitch’.  

Helen makes no attempt to correct the situation and report what actually had happened and that 

she and Mrs Dobbie were previously making up slander about Mr Dobbie. Helen is falsely 

promoting ‘mum is good’ and ‘dad is bad’. Ref Mtg at social services and follow up Emails. 

B5.3. see all of B7 below. 

 

 

B6 Act of serious negligence by mum covered up by social services.  

 

B6 Aurora was raped at her Mrs Dobbie's house. It was by one of Mrs Dobbie's friends sons. It 

was known for years that you could not leave Thomas Sinnot alone with Aurora. He had taken 

his penis out before in front of Aurora on a number of occasions. He had also previously been 

on top of Aurora with his penis out.  

Mrs Dobbie left Aurora with Thomas in Aurora's bedroom playing with Aurora in the top bunk 

bed unsupervised - knowing all this history. Mrs Dobbie allowed Aurora to be unsupervised 

with Thomas so she could chat with her friend. There was no justifiable reason to have allowed 

this situation.  

The boy had his penis on Aurora’s face, in her mouth and inside her vagina. Mrs Dobbie only 

knew about the sexual assault after the neighbour, whose daughter was in the room with them, 

came and complained to her.  

B6.1. Mrs Dobbie and social services kept it as quiet as possible because it showed how 

negligent Mrs Dobbie was.  Notice the absence of reporting this event since 2011.  

B6.2. When the court ordered to see all of the police records about this case, social services 

knew this event was missing and did not correct the matter. Effectively, they were again 

committing perjury by misleading the court about what was truthfully happening.  

B6.3. The matter was recorded with North Wales Police and that's why it doesn't show up in the 

Cheshire police cava. The Cheshire PPU have been involved a few times with this case and are 

very friendly with the Ellesmere Port social workers involved and knew all about it. Police 

B6.4. No GP was contacted or counselling of Aurora was investigated by Mrs Dobbie or social 

services. ref Medical Records 

B6.5. Only now, under the threat of a Judicial Enquiry, does Mrs Dobbie acknowledge to the 

courts that such an event took place; but again she tries to trivialise it.  

B6.5.1. Mrs Dobbie committed perjury by wilfully concealing important information from the 

court, and by wilfully telling lies on all previous occasions and under oath.  

 

B7 Malicious slander, repeated perjury by social workers and Mrs Dobbie.  

 

B7. Social services took Mr Dobbie to court again and again and again (at great expense to the 

tax payer and cost to Mr Dobbie in preparation and attending).....trying to force him to retract 

the statement that Mrs Dobbie had ever been violent and abusive.  

B7.1. Given the Caroline Harley report and supporting documents, social services and Mrs 

Dobbie have perjured courts on numerous occasions as well as committing slander and 

behaving malicious towards Mr Dobbie.  
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B7.2. Social worker Andrea Blears and her manager Kevin Buck were in attendance at most of 

these and are professionally negligent of not reading the files and knowing that social services 

were actually being malicious and harassing Mr Dobbie and not putting the children first.  

B7.3. Social services created evidence some of which is bizarre and reported it to the courts in 

their desperation to say ‘dad is bad’. They also covered up evidence showing mum was violent 

and abusive. There is also a mountain of background facts that are completely wrong. e.g. 

Andrea Blears reports both Grandmas died in 2009.  

B7.3.1. e.g. Andrea Blears reports Mr Dobbie is mentally ill because he wears rugby shorts 

inside his own home. ref AB report 

B7.3.1.1. Andrea Blears attends Mr Dobbie’s home and talks at him nonstop. Mr Dobbie cannot 

get her to stop at all, so he sticks his fingers in his ears. Andrea Blears reports about Mr Dobbie 

sticking his fingers in his ears as evidence of his desperate state of mind (along with the shorts), 

but does not report her unreasonable behaviour to illicit such a polite response from Mr Dobbie. 

ref AB report,  ref emails 

B7.3.2. e.g. Kevin Buck foamed at the mouth in anger and shouted at me calling me an abuser 

when he heard I had bought my ex wife £200 of shopping to help feed the children (his claim 

was I was a woman abuser showing off to Mrs Dobbie that I could buy food for the children !) 

Kevin Buck made no comments about me having sponsored children or supporting a whole 

family in Africa because the mother had cancer or other such charitable acts. However, he 

deemed the buying of food for my children an act of abuse. The man is simply toxic. ref Emails 

B7.3.3. e.g. Vivian Saunders shouted at me very angry because I said ‘I had taken my wife on 

holiday to Australia’. She was fuming angry at me for forcing a poor woman to do something. 

B7.3.3.1. Mrs Dobbie used to tell everybody that was the best holiday of her life. I was on a 

business visit and used air miles to pay for Mrs Dobbie’s air ticket, the hotels and food being 

paid for by the company. To Vivian Saunders I was ‘guilty’ of a heinous crime because I used 

the phrase ‘I took my wife’. ref Emails.  

B7.3.4. e.g. Andrea Blears said Mr Dobbie talks to women on the Internet. When asked how she 

knows this, she couldn’t answer. Just cut and paste lies to make Mr Dobbie look bad. ref AB 

report.   ref Emails.  

B7.4. As the LA were ignoring complaints, I tried to make the court and other professionals 

more alert to the absurdity of the social services claims. One attempt was by reporting to people 

that Andrea Blears must be invisible and have broken into my house and been watching me. ref 

Court Submissions. , ref Emails 

B7.4.1. The social workers had created such a strong mindset to the other professionals in their 

‘dad is bad’ campaign, that instead of seeing how stupid the LA claim was, nobody blinked an 

eye. Notice the absence of querying social services.  

B7.5. Andrea Blears, Kevin Buck and those copied in the emails are professionally negligent in 

not speaking out where blatant bizarre evidence is attempted again and again.  

 

B8 Social services push their abuses to extremes.  

 

B8. It is extremely disturbing that I have made a huge number of formal complaints about such 

things, and the local authority just doesn’t reply. They believe they have the authority to abuse 

people and ignore any criticism, or have it hidden.  

B8.1. their response has been to try to gag me and gag Aurora. ref Court submissions,  ref 

Emails 

B8.1.1. after Aurora had been assaulted by Mrs Dobbie, social worker Helen Jones told the 

police they could not interview Aurora as there was no need to.  ref Police 

B8.2. Social services using the full power of the LA have tried repeatedly to gag me about 

criticising them. The Judge has frequently told the LA that their requests not only go beyond 

what is lawful, but also beyond what is decent and reasonable. Chester and Liverpool 
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B8.3. Social services used the local authority to issue imprisonment documents on me. This 

wasn’t we want to take you to court, these were documents that positively stated you are going 

to prison. I was allowed however, to present myself to the high court to offer an explanation of 

why I may possibly not be imprisoned. At the high court the Judge informed them they didn’t 

have the authority to imprison people. THEY DID NOT KNOW THIS ! 

B8.3.1. When asked by the judge to explain themselves, it turned out that if they had read the 

previous court documents there was nothing to get excited about.  There was no case to answer 

for. 

B8.3.2. More disturbing, the social services and local authority personnel attending a formal 

high court thought they were finally going to get me imprisoned – for criticising them. I was 

already identified by various experts and authorities as an excellent father who dearly loved his 

children. The children love me and it is recognised they dearly want to live with me – but it 

doesn’t suit social services. The social workers were joking and laughing and happy; they were 

going to the execution of their critic. The little fat woman social worker skipped into the court 

because she was so happy. This was the dark ages with sprinklings and flavouring by 

Torquemada. When they found out they were not burning anybody at the stake,  the social 

workers became miserable. Helen Jones eyes were watering like she was going to cry. ref Email 

Ref TWD 

B8.3.3. Mr Rawlinson and Mr Hogan were respectably sombre at the hearing.  

B8.3.4. Helen Jones had attended the previous court cases and is professionally negligent, or 

maliciously motivated to have sworn an affidavit against Mr Dobbie to have him imprisoned.  

B8.3.5. The Judge was really nice to the LA and had the wording made easier to read for them.  

B8.3.6. An MP is questioning the Chief Executive Of Cheshire West for answers. Other 

government departments have been made aware and this. 

 

B9 Extreme destruction caused by Mrs Dobbie and social workers malicious acts.  

 

B9.  Since the false accusation and malicious lies by Mrs Dobbie to cover up her assault of 

Orion Dobbie, social services in attempting to run a campaign of 'dad is bad' and 'Mrs Dobbie is 

ultra compliant' have cost the taxpayer in excess of £500,000. Most of the activities show clear 

malice from social workers to dad. They also show a documented trail of bizarre lies. They also 

show a very high level of negligence.  

B9.1. The social services campaign has destroyed the family business which was the children's 

legacy and short term funding. It has gone from £300,000 (and was about to sign up for a 

million pound joint venture before all the authoritarian crazy stuff started ). So the children lost 

out financially on a huge scale. ref TWD,  ref Napier University Joint Venture Plan. 

B9.2. I am requesting a government audit of all of this already and various government 

departments and MP's are already involved.  

 

B10  Hiding and burying of all complaints against social services.  

 

B10. One of the fascinating facts of this 2+ years is that whenever social services have been 

asked face to face to be truthful, they halt the meeting and close it down. When asked in over 

100 emails to be truthful, they have refused. Andrea Blears came to my house and would not 

stop talking aloof AT me for a considerable time , even to take breath so I pulled out my phone 

and said I would now record the meeting she ran out of the house. and so much more ... all 

documented. ref Emails.  

B10.1. On meeting me for the very first time, Andrea Blears told me I had to obey what she 

wanted or she would have my children taken off of me. ref Emails (and she did, by crook).  

 

B11  EVERYTHING depends on the truth.  
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B11. When Mr Rawlinson of CAFCASS was first appointed guardian, he discussed with me 

how he could see EVERYTHING was pivotal around if or not violence and abuse had taken 

place with the children.  

B11.1. It was over 5 months before he even talked to Aurora.  

B11.2. Mr Rawlinson only now has stated 'he has always taken serious the POSSIBILITY that 

Mrs Dobbie MAY have harmed the children. 

B11.2.1. Mr Rawlinson is negligent of not doing the basics in reading readily available first 

documents in this case which clearly show Mrs Dobbie was violent and abusive to the children 

on a frequent scale (first social services report and supporting documents). 

B11.3. Mr Rawlinson has proceeded through the case without this knowledge which he agreed 

was ESSENTIAL to working professionally with children put into his care as guardian.  

B11.4. Mr Rawlinson’s negligence has allowed ongoing abuse of the children. We can assume 

he would have put much more effort into protecting the children from ongoing harm and saved 

£500,000 of wasted tax payers money had he read the early documents and realised the violence 

and frequent lies from Mrs Dobbie. 

 

B12 A little girl fears violence. The LA and Mrs Dobbie DO NOT want the truth.  

 

B12 Helen Jones, Andrea Blears and Kevin Buck are negligent because they have missed the 

understanding of WHY AURORA HAS GENUINE CAUSE TO FEAR HER MOTHER.  

B12.1. Mrs Dobbie, Helen Jones, Andrea Blears and Kevin Buck have created the false ideas of 

people believing Aurora's fear of her mother is simply fiction, a tantrum or caused by dad.  

B12.1.1. Social services have put such significant efforts to put the flavour of ‘dad is bad’ into 

their reporting that they cannot retract and agree that it is readily available evidence that Aurora 

genuinely has a deep fear of her mother because of her mother’s own behaviour and actions.  

B12.2. Mrs Dobbie and social services were all for psychologists reports. As soon as Prof 

Billington said it was ESSENTIAL to know about Aurora’s abuses and violence we see Mrs 

Dobbie and social services desperately not wanting a judicial review.  

B12.2.1.Given the importance of knowing the truth about the violence and abuse that the 

children had suffered, that both the LA and Mrs Dobbie did not want a judicial enquiry into the 

violence and abuse suffered by the children shows they do not want the truth known. This is just 

like social services in 2010 sending me a lawyer’s letter saying do not tell about the children’s 

abuses.  

B12.2.2. It is commonly advertised in posters which are against domestic violence - 

 ‘SILENCE IS VIOLENCE’.  

B12.2.3. Social services and Mrs Dobbie want silence. They have things to hide. 

B12.3. Mrs Dobbie has lied extensively, perjured extensively, physically and emotionally 

abused Aurora and Orion and carried out a malicious campaign against Mr Dobbie. Ref L  etc.  

B12.4. Helen Jones did not want the truth to be known about the violence to the children. She is 

negligent in her duty of care of the children.  

 

B13 Perjury on a grand scale. 

 

B13. For over two years in numerous courts we have seen Mrs Dobbie and social services put 

forward that Mr Dobbie is an abuser because he will not back off and say Mrs Dobbie was 

never violent and abusive. see section B7 above.  

B13.0. Andrea Blears in her court evidence deliberately leaves out the 2009 events and reports 

of Caroline Harley and others showing mum was indeed violent and abusive to the children. e.g. 

reports to court 17th May 2012, and  21st May 2012, . She also leaves out the sexual assault of 

Aurora by Thomas.  
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B13.0.1. When Andrea Blears does finally mentions the 2009 violence and abuse by Mrs 

Dobbie, she reports it briefly as innocuous, she then proceeds to amplify Mrs Dobbie’s version 

of the assault she is court proven to have lied about e.g. see 3.4 and 3.5 from Andrea Blears 

statement 11th October 2012. Andrea Blears is deliberately promoting ‘dad is bad’ and ‘mum is 

good’.  

B13.1. Under the threat of a Judicial review, Mrs Dobbie agrees she was, after all, violent and 

abusive. It is described as innocuous as having hit Aurora only one time. This is perjury. 

B13.1.1. In a meeting with Helen Jones, Mrs Dobbie, police and Mr Dobbie, Helen Jones said 

everybody knew that this meant it was more than just one slap.  

B13.2. This is admission of perjury on a grand scale.  

B13.2.1. Mrs Dobbie and social services have repeatedly perjured the courts in knowing there 

was violence all along. 

B13.2.2. Mrs Dobbie and social services have further perjured TH Judge Barnett’s court in 

making out the submission of violence as little more than innocuous. (see Caroline Harley 

report, CAFCASS rfj and supporting documents) and made out the Thomas incident as 

something to just ignore.  

B13.2.3. Mrs Dobbie perjured HH Judge O’Leary under oath.  

B13.2.4. Andrea Blears perjured HH Judge O’Leary under oath.  

B13.2.5. Helen Jones perjured TH Judge Barnett.  

B13.2.6. Mrs Dobbie perjured TH Judge Barnett.  

B13.3. Mr Rawlinson’s professional negligence failed to stop this situation.  

 

B14 Malicious slander and harassment on a grand scale.  

 

B14. Mrs Dobbie and social workers have admitted they took Mr Dobbie to court repeatedly to 

retract statements which they now admit were real.  

B14.1. Social services in their meetings repeatedly wrote Mr Dobbie was uncooperative based 

on him not retracting statements which social services are saying were actually true.  

B14.2. For two years, Mrs Dobbie and social services have slandered, harassed and maliciously 

pursued Mr Dobbie over these basic facts of violence.  

B14.3. Mrs Dobbie and social services have destroyed the family business that was to be used to 

ensure a good education and stability for the children.  

B14.4. Mr Rawlinson’s professional negligence in not reading the early documents prevented 

him from stopping this.  

 

B15 Children taken into custody based on a perjured court. 

 

B15. Judge O’Leary had 4 teams presenting to her.  

B15.1. Mrs Dobbie concealing extensive history of violence, abuse, lies, slander, perjury.  

B15.2. Social services concealing an extensive history of malicious prejudice and perjury. 

B15.3. CAFCASS, negligent in the basis of the violence and abuses, negligent in the 

contradictions between CAFCASS social workers and therefore negligent in the offences 

covered above.  

B15.4. A very weary Mr Dobbie bedraggled by lack of sleep (writing his reply to the court 

overnight without sleep and looking after the children), hospital appointments and a heart 

physically being driven wild by the wrong medication.  

 

B15.5 I cannot emphasise too strongly, HH Judge O’Leary was extensively perjured on those 

two days.  
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B16 Mr Rawlinson said both parents had emotionally abused Aurora. 

 

B16. In Liverpool before Judge O’Leary, Mr Rawlinson said it was clear that both parents had 

emotionally abused Aurora.  

B16.1. Mr Rawlinson has been told directly by Aurora that she was very unhappy because mum 

and her friends talked bad things about dad.  

B16.2. In the CAFCASS report we have Aurora telling RFJ that the social workers and mum 

were saying bad things.  

B16.3. At no point in any reports do we have Aurora reporting to anybody about being unhappy 

with dad. We had a system where if she was troubled and wanted to talk about anything, like 

any responsible dad to daughter I would talk to her.  

Aurora is very bright and gets agitated and distressed at times. She has asked me on numerous 

occasions about things concerning what was going on around her. She was especially distressed 

by the lies that had been told to her by social workers. She felt these people were bullying her 

and nobody was doing anything to stop them. Aurora talked to me about death and everything 

conceivable. Not just things that troubled her, but lots and lots of things. We enjoy talking to 

each other.  

B16.3.1. There are numerous professional people who say I am exceptionally good with 

children. I have had extensive experience in working with inner city and other distressed 

children. When Aurora was very upset, her mum would have to send her to me for calming and 

reassurance – documented.  ref Debra Dean-Chadwick references. others available 

B16.3.2. It is recorded in social services records that Mrs Dobbie had to bring Aurora to dad’s 

house because dad could calm her down and mum couldn’t.  

B16.4. Mr Rawlinson’s rationale to say what he did in B13 above was based on two ideas :- 

B16.4.1. not knowing that extensive violence had taken place and that Aurora saw dad as safety 

(CAFCASS rfj). 

B16.4.2. slanderous hearsay from mother (the woman who swore repeatedly under oath there 

was no violence).  

B16.5. Mr Rawlinson is professionally negligent of making a false statement to Judge O’Leary. 

His statement based on false premise.  

 

B17 Aurora put into custody with the person who had abused her lots; again !.  

 

B17. In Liverpool before Judge O’Leary, Mr Rawlinson said it was safer to put Aurora with her 

mum as the lesser of two evils.  

B17.1. Mr Rawlinson based this recommendation on not being clearly aware of the extent of 

mum’s violence, abuse and lies. 

B17.2. Mr Rawlinson makes his decision in the light of being negligent of Aurora's deep 

genuine fear of Mrs Dobbie based on real violence. 

B17.3 Mr Rawlinson’s own testimony at Liverpool shows conflict with social services, who 

were basically saying everything was wonderful at Mrs Dobbie's house. 

B17.3.1. Mr Rawlinson fails to recognise that Aurora has told social workers what she has told 

him, but the social workers never report Aurora's concerns and problems at Mrs Dobbie's house.  

B17.4. Mr Rawlinson fails to see the connection, or feels that the misreporting and hiding of 

abuses at Mrs Dobbie's by social services is magically now going to stop. He is negligent. 

 

B18 Post Liverpool abuses of children. 

 

B18. Post Liverpool evidence backs up that mum has still been lashing out at the children – 

Aurora especially. 
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B18.1. Social services have not reported Aurora screaming and shouting at the social worker. 

Instead they report a good relationship. ref Email,  ref Aurora 

B18.2. Aurora reports there have been quite a few incidents in the house. Social services reports 

how settled the children are. ref HJ reports,  ref email,   ref Aurora 

B18.3. In one of the fights between Aurora, Orion and Mrs Dobbie they smash a £450 tablet 

computer. Social services only report how settled the children are. ref HJ reports,  compare  ref 

Emails,  ref Aurora . ref Evidence.  

B18.4. Aurora was screamed at and assaulted with a toothbrush dragged across her face by her 

mother. She refused to go back to her Mrs Dobbie's house saying it was just like 2010 all over 

again.  ref Emails, ref Aurora.  

B18.4.1. I reported to the PPU. They reported to Helen Jones, she ordered out of hours social 

worker and police to attend and force Aurora back to Mrs Dobbie's setting Aurora off into one 

of her 'fits'. Aurora was triggered into these fits on a number of occasions historically by Mrs 

Dobbie. She also had them when she felt forced to leave the safety of dad's house. ref Emails 

B18.4.2. Helen Jones has pronounces herself as suitably medically qualified and Aurora was 

merely having a tantrum (and Helen wasn’t even present). ref Emails 

B18.5. It states in the Caroline Harley social services report that Aurora had severe panic attacks 

and we were witnessing such things again. Ref CH2009.  

B18.6. Helen Jones has caused an extreme reaction in Aurora, even though she knows the 

history of these as reported by Caroline Harley et al. Helen Jones has emotionally assaulted 

Aurora.  ref Emails,  ref Aurora , ref CH2009,  ref Prof Billington Report.  

B18.7. Helen Jones was more motivated to be malicious to dad than to protect a child. She is 

negligent in her duty of care to Aurora. 

B18.8. Helen Jones has reported a false version of what happened. This is professional 

negligence.  ref Emails, ref Aurora,  ref TWD  v   HJ report,   

 

B19 Social services hiding abuses and still trying to sell ‘dad is bad’.  

 

B19. As a result of mum assaulting Aurora and being terrified of her, Helen decides to reduce 

all possible contact between Mr Dobbie and the children. She manages to reduce it to 3 hours 

supervised with no phone calls or texts – complete isolation; worse than murderers get. ref 

Emails  

B19.1. I met up with Helen Jones and Mrs Dobbie and police. Mrs Dobbie said the children 

were fighting and she grabbed Aurora’s arm and it got dragged across Aurora’s face. Mrs 

Dobbie lashed out in a brawl with the children. ref Emails.  

B19.1.1 This incident in isolation is not much to talk about. What is disturbing is when you 

place it in the context of years of Mrs Dobbie lashing out physically at the children. Helen Jones 

knows about the original social services documents and knows that Aurora has genuine deep 

rooted reasons to fear her mother. Knowing this, she maliciously proceeds to blame Mr Dobbie 

for Aurora being terrified of her mother.  This is a malicious criminal act on Mr Dobbie as well 

as negligence in her duty of care to Aurora. It is part of a large list that has already been passed 

on to the police.  ref Emails,   refCH2009  et al  

B19.2. Mr Rawlinson knows about this incident and is in agreement with what Helen is doing. 

Mr Rawlinson is approving a criminal act of perjury and harassment because he never took the 

trouble to act professional and read all of the readily available documents.  He is negligent. 

B19.3. Social services maliciously lied to the court that Orion had WRITTEN that 'dad had hit 

him'. Helen was malicious and made sure nobody could successfully challenge her in court 

about this by not presenting evidence. ref HJ report 

B19.3.1. When I asked to see the evidence at a subsequent meeting with police in attendance, 

the A4 sheet had three very nice things Orion had written about his dad. There was nothing 

about any hitting; just three nice things about his dad. ref Email  
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B19.3.2. Helen further explained she had visited Orion with the document and asked about if 

dad had hit him. Orion said no, never. The document only said good things and Orion only said 

good things. and yet, Helen Jones went on to maliciously lie to the court in this incessant 

campaign from social services to try and promote 'dad is bad'.  ref Email  

B19.3.3. Helen did this quite deliberately, she committed perjury.  

B19.3.4Mr Rawlinson had read Helen Jones report but neither he nor Helen Jones reported to 

the court that the report was wrong.  

B19.3.4.1. Mr Rawlinson is either negligent of not being interested in a child he has 

professional responsibility for, who supposedly had WRITTEN he has been hit by his father, or  

B19.3.4.2. Mr Rawlinson not only knew it was wrong, he knew this document said three times 

how much this child loved his dad, but Mr Rawlinson knowingly participated in allowing 

another ‘dad is bad’ advert to be put in the records and in front of the judge; this would make 

him malicious and negligent.  

B19.3.4.3. Mr Rawlinson, already knows through the first CAFCASS report and his Liverpool 

testimony (his direct dialogue with Aurora) that there is a significant difference between reality 

and what social services are reporting. 

 

B20 Assault never even investigated  

 

B20. Ken Redman was reported to have dragged Orion screaming upstairs by Aurora, and to 

this day, nobody has investigated it. ref Emails,  ref Aurora,   ref TWD  

B20.1. Helen Jones told Nigel Parr there was nothing to investigate. She is negligent. ref Emails 

 

B21 Aurora’s drawings, writings and blogs.  

 

B21. Aurora has always written, drawn and recorded herself on tape machines and video 

recorders. She has done lots of media as cathartic activities regarding all the violence and 

emotional abuse she has experienced. Aurora had been blogging about abuses and had also 

demonstrated she was angry at what happened in Liverpool and she ran away from social 

workers after Liverpool and at the contact centre.  

When blogs were discovered and I took them to the court, the knee jerk reaction of social 

services was to say Aurora is a liar.  Ref Witness Jacobs Solicitors email.  

Helen Jones priority was not to investigate the abuses of children in her care, it was to hide the 

evidence and call Aurora a liar –yet again. The LA did not want the statements investigated as 

part of a Judicial review. The LA was more interested to stay on the ‘dad is bad’ & ‘mum is 

good’ psychological train that Mrs Dobbie and social services are running.  

B21.1. Helen Jones told police there was nothing new that she did not know already from the 

Aurora Blogs. This means that Helen Jones committed and supported Perjury in her court 

appearances in Chester. Ref Email TWD/HJ/NP.  

 

 

B22 Response to Vicki Dudley of CAFCASS.  

 

B22. You stated that Mr Rawlinson references his court case report dated 11 Dec 2012 ‘the 

court case has been extensive and the significant emotional harm the children are suffering 

because of parental acrimony’. 

B22.1. The court case is extensive because Mr Rawlinson and others have been negligent in 

reading the historical documents and recognising the extent of violence and abuse suffered by 

the children. It is also protracted because Aurora repeatedly told social workers about abuses 

and violence from Mrs Dobbie and they simply ignored her (please read the first CAFCASS 
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report where Aurora tells RFJ that social worker Vivian Saunders did not listen to her and just 

said what Vivian wanted to say). 

B22.2. In terms of proven facts (rule out social services hearsay and simple amplification of 

whatever Mrs Dobbie says) Mr Dobbie has not emotionally or physically harmed the children.  

B22.3. Mr Dobbie is being persistently attacked by Mrs Dobbie and social services to retract 

that Mrs Dobbie has ever been violent. 

B22.4. Mr Rawlinson says ‘their assessment, notwithstanding mother’s admissions, is that the 

children are safe in her care’ .  

B22.5. Mrs Dobbie had not made any admissions at this point. Mr Rawlinson is confused.  

B22.6. When mother finally does make her admissions, they are little more than innocuous 

chastisement that falls extremely far from what is proven in the initial documents. see Court 

Doc 

B22.7. If Mr Rawlinson had read the available historical documents; he would have recognised 

the malicious abuse of Mrs Dobbie in using social services as a weapon. Mr Rawlinson is 

negligent and his negligence has contributed to Judge O’Leary in Liverpool effectively working 

from evidence which is PERJURY.  

B22.8. Judge O’Leary was grossly perjured and her resultant order comes from her being 

perjured. That she was perjured is a fact based purely on Caroline Harley’s document alone.  

B22.9. As for Aurora being safer, since then, Mrs Dobbie has lost it loads of times with her and 

physically assaulted her and social services are desperately covering it up. When discovered, 

because they can’t gag Aurora forever, social services try to make the incidents seem innocuous. 

Aurora has also been talking to friends and relatives. ref Emails,  ref Aurora,  ref Evidence  

 

B23 Mr Rawlinson and Andrea Blears said Aurora was happy to go to mum’s house. 

 

B23. At Liverpool Mr Rawlinson stated how Aurora was relieved to be free of decision making 

at the court in Liverpool. ref Guardian report.  

B23.1. Mr Rawlinson made Aurora so angry at him that she refused to talk or be interviewed by 

him on the two subsequent attempts by him to talk to her after the event above. documented.  

B23.2. Mr Rawlinson stated how happy Aurora was to be going home with Mrs Dobbie. ref 

Guardian report 

B23.3. Aurora screamed and cried and ran away from the social worker when she saw the social 

worker and realised she was being forced to stay at Mrs Dobbie’s house; not what Mr 

Rawlinson told her. (formal complaint lodged with LA by the babysitter). 

B23.4. Mr Rawlinson has demonstrated he does not understand Aurora. He is confused by what 

makes her happy or sad. He makes up his own fantasy story which falls in line with the 

bombardment of propaganda from social services ‘mum is good’ & ‘dad is bad’.  

B23.5. All of the social workers reported Aurora liked them. What we have is social workers 

trying to make themselves look good in reports.  

B23.6. What Mr Rawlinson told Aurora in Liverpool was that she was going home to Mrs 

Dobbie’s and on to dad’s the following day. What he reported to the court was how happy 

Aurora was to go with Mrs Dobbie. – These are very different things.  

B23.6.1. Mr Rawlinson cannot see these two statements as being very different. Mr Rawlinson 

made up a story that sounded good and made him look good. It wasn’t the truth, it was merely 

wishful thinking that Mr Rawlinson was a knight in shining armour.  

B23.7. Aurora has been under siege with social workers for over two years. All of them have 

tried to force her to believe that Mrs Dobbie had not been violent and abusive to her. 

B23.7.1. That is a nightmare of emotional abuse created by mum and the social workers.  

B23.8. What Aurora wants is people who are decent and truthful that she can trust. That was not 

fulfilled by her guardian. Mr Rawlinson is negligent; and sadly, because he never read reports. 
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B24. LA excuse of dad is mentally unwell to cover for their abuses. 

 

B24. This is the most desperate attempt from local authority employees to cover up extensive 

and ongoing abuses, perjury and criminal harassment created by its employees.  

B24.1. Since seeing my children abused, and that abuse carrying on through the actions of 

negligent authorities, I have been greatly distressed.  

B24.2. I am working with professionals from the NHS and being treated for anxiety and distress 

that resulted from external stressors – mainly the actions of the local authority.  

B24.3. My doctors show I am not mentally ill, or paranoid or deluded or such like.  

B24.4. I have interacted professionally with the authorities and reported what is happening in a 

professional manner. I have deliberately escalated the audience given the level of abuse of 

authority power.  

B24.5. The local authority has not followed its own complaints procedures and has been 

negligent in simply avoiding answering complaints, questions and comments.  

B24.6. Like any concerned parent or professional should be, I have drawn more attention as 

required to this matter as it has had a bad influence on my children’s well being.  

B24.7. Faced with people like Helen Jones who takes the position that anybody disagreeing 

with her is a liar or mentally ill, then it warrants bringing a lot of attention to these matters.  

 

B25. Dr Alwin’s report say mum is a real risk, but LA reports dad is the problem. 

 

B25. On a balanced view, Dr Alwin’s report says the children are safer with dad.  

B25.1. Social services as usual, use it in a prejudiced manner to say ‘dad is bad’ and ‘mum is 

good’.  see LA application to court.  

B25.2. Mrs Dobbie reports to Dr Alwin –  

‘ Ms Dobbie informed me at the beginning of the assessment that at the moment social services 

were backing her desire to have the children placed in her care’…..and    

‘Ms Dobbie added that social services have told her Tommy was mentally abusing the children 

and they have referred Tommy to have a psychological assessment. Ms Dobbie said that she 

doesn’t need to be here’ ……and …. 

’Ms Dobbie was not prepared to consider, act on or maintain changes in her behaviour’.  

B25.2.1. Social services make it clear; they are prejudiced in their dealings between Mr and Mrs 

Dobbie. They are on a one track path to give the children to mum.  

 

B25.3. Mrs Dobbie refused mental health help in 2009 by health services and again in 2010 by 

health services and again in 2011 after CAFCASS recommended she should be seen by a 

psychologist.  She only does it because she says it helps social services force the children off of 

their dad. She says she has no need to change. 

B25.3.1. Dr Alwin reports – ‘her behaviour in the past had been inappropriate. However, I 

continue to have concerns that Mrs Dobbie may struggle to assert herself in situations where 

she was required to maintain a moral framework when under pressure from others’.  

 

B25.4 LA report Mr Dobbie as unwilling to recognize or seek help. 

B25.4.1. LA position not supported as Mr Dobbie has taken the trouble to go himself and ask 

for help in 2010 after being distressed by the stressors created by Mrs Dobbie, police and LA. 

B25.4.2. LA position not supported by - Dr Alwin reports Mr Dobbie SCQ – ‘This profile 

indicates an individual who was prepared to accept they had issues requiring personal change 

and was prepared to recognize the need to maintain change over time’.  
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B25.4.3. LA position not supported by Dr Alwin reports – ‘he states he tried to deal with these 

problems on his own but realized he could not ……he reported to his GP..’   

 

B25.5. LA report there are concerns by Dr Alwin about Mrs Dobbie, however, we are reassured 

by Mrs Dobbie that she will undertake courses and will reduce these concerns.  

B25.5.1. LA position not maintained by B25.2 last part. 

B25.5.2. LA position hugely undermined by B25.3.  

B25.5.3. LA position hugely undermined by Jean Davies comments in Caroline Harley 2009 

social services report.  

B25.5.4. LA position undermined by the fact that Mrs Dobbie has lied to them repeatedly over 

two years about the domestic violence she caused. ref L 

B25.5.5. LA position undermined as Mrs Dobbie is not even truthful to Dr Alwin – said she 

‘slapped Aurora on her bottom and put Orion in his bed’   (compare with her own email 

admission alone). Mrs Dobbie lies lots ref L 

B25.5.5.1. LA position undermined as Mrs Dobbie still citing her version of events about the 

assault which ALL other evidence says is lies. Mrs Dobbie lies a lot ref L 

 

B25.6 Social services have shown gross unprofessional behaviour in respect of understanding 

Dr Alwin’s report and the significance of what he says.  

B25.6.1. The report says Mrs Dobbie is LIKELY to step back and let someone take control of 

what is happening to her children; and if this person is not holding the children’s interests as a 

high priority, then there could be serious risks to the children. 

B25.6.2. The report says she could POSSIBLY benefit in reducing this LIABILITY. 

B25.6.3. Mr Redman has already shown his genuine interests. He wanted sex and didn’t want 

noisy children in the way. Once the spotlight was turned on, he behaved rather better, but that 

spotlight will switch off.  

 

B25.7. Dr Alwin asked Mrs Dobbie, given that she felt so bad about their relationship, what 

motivated her to stay with Mr Dobbie (as opposed to leaving and getting on with her own life) –  

 

‘Ms Dobbie stated that she was ‘terrified of losing everything’, losing the children and losing 

her home..’   

 

B25.7.1. So Mrs Dobbie took action to resolve that problem. By telling lies to police and social 

services about a fictitious assault knowing they are already highly prejudiced against men in 

issues of domestic violence. 

B25.7.2. Social services willingly obliged to champion her cause and lied in reports and courts 

to do so.  

 

B25.8. The only thing, is truth was hanging about everywhere in the details.  

B25.8.1. Mrs Dobbie and social workers have tried to hide the evidence, tell lies to courts, 

calling  Mr Dobbie mentally unwell and Aurora an extreme liar. 

B25.8.2. the LA and Mrs Dobbie desperately did not want a Judicial review. 

B25.9. The LA is negligent and has used Dr Alwin’s report in an unprofessional manner to 

make the case of ‘dad is bad’ and ‘mum is good’.  

******************************************************** 

 

Appended in PDF :  Timeline of events. Mrs Dobbie Email to Social Services, Extracts CH 

report 2009, Mr Dobbie Diary Notes, Graham Dean Witness Statement, Aurora Blogs 

transcription. CAFCASS rfj extract, Court order page1 
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Dates 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 20b 21 22 23 24 25 26 27 28 29

Mum m1 m2 m3 m4 m5 m6 m7 Mum still shouting screaming at and fighting with children

Dad d1 d2 d3 d4 d5 d6 d7 d8 d9 d10 d11 d12 d13 d14 d15 d16 d17 d18 d19 d20 d20b d21 d22 d23 d24 d25 d26 d27 d28 d29

Graham Graham statements to police, lawyers social services witnesses violence and abuses by mum

Betty Be1

Mary Ma1

Aurora Aurora Blogs tell of mum's violence and abuses A6 A7 A8

Orion O1

Carolyn & Lydia Close friends of family. Lydia witnesses violence and abuses by mum

KenR k1 k2 k3 k4 k5 k6

Social services CH DM VS BG AB AB HJ Yet again, social services report 'dad is bad' and hide mum's abuse.

In 2009, the social workers involved were professional and impartial. Their only interest was to help repair the family.

After the chageover at July 2010, social services have shown unprofessional behaviour with extreme prejudice against the father and desperate to break up the family.

They latter social workers have got large amounts of detail completely wrong. They also turned up in courts a number of times with Judges asking 'Why are you here ?

Professional complaints to the local authority were passed to social services who merely covered things up. There is a large list of official complaints never responded to.

Social services intially record mum as losing it multiple times - mum acknowledges leaving marks on children and shouting and screaming at them

After mum's false report about an assault, social services minimise/hide/trivialise mum's abuses and hide assaults and a serious sexual assault

Dad reports child abuse concerns. Social services send lawyers letter ordering dad not to report child concerns to them.

Helen creates Aurora terror & blames dad

CAFCASS CAFCASS reports a series of abuses of Aurora occurring during the time that social services report everything is good

Aurora had been ordered by mum not to tell people what has been happening in her house.

Alan Rawlinson admits he never read all the documents and based his decisions on a possibility mum had been violent

AR evidence showing social services hiding Aurora abuse

Note that social services say ONLY dad is bad

AR based giving the children to mum on there being no proof of violence.

Police IPCC, PPU, PSD, + others currently involved in unravelling false reporting of assaults, perjury, malicious harassment etc

Court Chester 2006 Chester & Liverpool Liv Chester

GP

Billington Prof Billington says it is ESSENTIAL to know if there was violence.  This means his report is now WRONG because it was based on no significant abuse and violence carried out by mum.

Alwin Dr Alwin says his report is based on no violence having taken place - i.e. His report is WRONG
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From:
Sent:
TO:
Subject:

He1 1 o,

r am married with 2 children - Aurora aged 8 and orion aged 2 (3 in october).

r am at a point where r feel r cannot cope with them any longer. r shout at them
every day - scream at
them. up until this week r haven't hit them. However yesterday r smacked Aurora
on the bottom 2x - each
time r smacked her r h'it her a few times and left a mark on each buttock.
ronight r grabbed orion by his arms and threw him onto his bed.

rhe children are constantly bickering and fighting and r am now also at the
point where r do not even
bother to intervele - r just let them fight it out and tonight they scratched
each other and left marks.

t,ty husband works long hours.and r work part-time. Next week t am starting a
part-time college course - in
counsel'ling. r have read loads of parenting books and know all the techniques to
try but t am just at a point
now where r cannot be bothered.

we have no family nearby - they all live in scotland - so other than work'ing r
never get away from the
children. There are a lot of issues that r am hav'ing to deal with at the moment
and r feel t have nowhere to
turn and nobody to talk to. r feel r am on the verge of a breakdown sometimes.

Please can you help me?

Best regards,
avril oobbie.
38 st Rsaph Road,
Great sutton,
Ellesmere Port,
cheshi re,
CH66 zGP
rel : +44 151 339 3427
Fax : +44 L5L 339 3427

CONFTDENTTALTTY NOTE: oissemination, distribution or copying of this e-mail or
the information
herein by anyone other than the intended recipient, or an emp'loyee or agent of a
system responsible for
delivering the message to the intended recipient, 'is prohibited. rf you are not
the intended recipient,
please inform the sender and delete a'11 copies.
? Please consider the environment before printing this e-mail****r.* any preViOUS e-mailS belOW **********

avri r . oobbi e@ornheor 
"ff]E"H.ith 

chi I dren ' txt
10 September 2009 1-6:52
' accesswest@cheshi re. oov. uk'

uelp with chiTdren
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Copy of Diary entries for Jean Davies and social services by Tom Dobbie 3 weeks before Caroline 

Harley wrote her report.  

10/Oct/2009 Sat 21:00 Head lice Aurora has head lice again. Avril puts conditioner on Aurora’s hair 

and proceeds to comb out lice. Aurora starts crying and tells her it hurts. Avril gets angry with Aurora 

and continues anyway. The crying increases to screaming. This is so like the bathing and hair 

combing where up to 5 times a week year in year out Avril has Aurora crying or screaming.  I am a 

wreck every time it happens. Asked if I can help with the usual shouted at reply. She knows Aurora 

doesn’t scream or cry when I do it. Yes, probably Pavlovian, but so what, you can easily make it a 

good experience. Avril shouts at me with the usual there’s no need for interference and that Aurora 

is being stupid and I am being stupid. I have to leave and go downstairs. If anybody was here visiting 

she wouldn’t do this to Aurora. She normally doesn’t let other people see her making Aurora cry but 

she does it does it in front of Lydia because Lydia is like Aurora’s sister now. She never did it in front 

of our mothers, she always let me do it then. Aurora’s screaming and sobbing and pleading are 

getting worse. Orion is clinging to me with his thumb in his mouth. He gets disturbed by this almost 

every day. I can’t stay downstairs and ask Avril if I can help, as Aurora doesn’t cry for him. Well, that 

went down well, she’s deliberately hurting Aurora more now. The face is on Avril. I leave again. So so 

wish someone lived with us. The crying, sobbing and screaming get worse. I try asking again if I can 

help. Avril’s bad face gets worse. I think she’d stab me if I was closer. She doesn’t look at me, but 

continues combing with Aurora screaming. She’s assaulted me so many times, I’m surprised she’s 

not leaving Aurora for me, but I think she knows this hurting Aurora gets to me more.Standing near 

her, I try phoning Caroline so she can hear what Avril’s doing. No answer so Avril’s not letting up. I 

ask her to please stop, but no avail. I ask her to stop or I’ll video her to show Dr Kingston what she’s 

doing ( she lies so much that you need evidence). Nothing changes so I video her. Avril continues 

well after videoing. I am perplexed what to do. This is what it’s like to live with someone who your 

friends all tell you is mentally ill and she says she’s depressed. She’s talked about it before with 

Caroline while drinking. I keep Orion out of the way. He’s really distressed. On line help from the 

health services is worthless. I go upstairs again and see Avril throw Aurora into her bedroom onto 

the floor and slams the door. Aurora is still screaming and sobbing wildly. Avril goes into bathroom 

and slams the door shut. I went into Aurora’s room and the three of us cuddle before going 

downstairs to watch a distracting children’s film.Around 30 minutes later, Avril shouts and invites 

Aurora to take part in some work on Aurora’s new bed.Aurora and Orion happily spend some time 

upstairs helping ‘mummy’ before going peacefully to bed very tired. I can’t find help on‐line.  

11/Oct/2009 Sun 10:19 . Avril leaves Orion to amuse himself – while she’s busy washing her face, her 

hair and doing makeup.Orion throws toys all over unattended room.Avril goes to room, shouts and 

bawls at Orion and leaves him on his own again crying. Orion left sitting crying while Avril does her 

hair in another room.  

13/Oct/2009 11:45. Relate phoning again and again to see if appointment on or off. Message relayed 

to Avril by me.I'm available. It's only Avril who has to confirm or reject. Avril refuses to phone back. 

Eventually caught them and declined ‐ for now.Kate Brown 01606 350 995 

admin@relate.cheshire.merseyside.org.uk 83 Watergate Street, Chester, CHLL 2LF 

  

 



14/Oct/2009 Wed 17:00. Earlier in day, Avril had threatened me that my business trip was putting 

the children at risk from her. I explained again, that I needed to go to get paid from TNO. She told 

me “Nobody cares about my needs even though I’ve warned verybody” – “ heed my words “. I felt 

really sick driving to Hull for the Ferry to Rotterdam. We desperately needed money and the TNO job 

was good easy money where I was a consultant on explosives for them. It just needed me to be away 

for 3 days. I got a phone call from Aurora in hysterics and pulled the car onto the hard shoulder. It 

was a a major job to calm her down. Do I turn around and go home ? Do I phone someone – who ?  

Mummy had hurt her again. She had thrown her from the dinner table and hurt her arm. I asked 

Aurora if she was safe for now. She said yes. I asked her to pass the phone to mummy. Avril refused 

to take the phone and talk with me. I asked Aurora if she’d be ok if she stayed quietly in her 

bedroom. I sat and cried and wanted to be sick. Graham phoned me and I had to take it on a second 

call after sorting myself out. I asked if he fancied spending a few days babysitting at my house, I’d 

pay him extortionate money. He hated Avril and wouldn’t go for easy money. I daren’t tell him what 

just happened. He witnessed a lot of abuse of Aurora and I think he would go and be very physical if 

Avril acted up to Aurora. I tried calling other people, Caroline couldn’t spend time there. There was 

no answer from Jean Davies the health worker. I drove on to the Ferry. If Aurora was still ok, I’d 

continue to TNO rather than lose a lot of money that we didn’t have to lose. Park car. Phone back to 

home. Avril not picking up. Phoned Aurora.. calmer now, but still sobbing. Got passed to Avril .. 

nothing to talk about she said and hung up. Got on Ferry. Missed a call from Aurora. Phoned again, 

she’s much calmer now. Phoned later – she’s sore, but much better; reading in her room now on her 

own keeping very quiet.  I will contact Jean Davies about this when I get back. 

16/Oct/2009 Fri  19:30 Avril gave Aurora a heavy spanking/slapping, because Aurora came 

downstairs while Avril was starting her computer to play games. Aurora was screaming and Avril 

pushed her into Aurora's bedroom and closed the door. I tried asking Avril to go downstairs, but she 

refused and kept the door forced closed from the inside. Aurora was screaming for me to phone the 

police. Things quietened down after about 5 minute of dialogue, but Avril wouldn't let me into 

Aurora's room. I went to bed and lay listening for any more trouble. Things are still quiet and I feel so 

sick.  

18/Oct/2009 Sun 16:30 . Avril playing with Orion and large cardboard box. Playing ‘fallover’ next to 

hard objects. Orion has an awful lot of accidents while playing with Avril, lots of bruises. I tell myself 

it’s because I’ve been trained in safety lots and she hasn’t. I tried talking about it with her but she 

goes crazy and accuses me of treating her as an idiot. Sure as fate, Orion falls and hurts himself while 

Avril is engrossed in watching TV. He has hurt his bottom really sore and is very upset and in pain at 

the base of his spine. I spend a lot of time with Orion over my shoulder, relieving the pain. He cannot 

walk or sit up, or be supported on his bottom. I broke my coccyx as a teenager and have memories 

how amazingly painful it was. I discussed with Avril if we should go to the hospital, but she wasn’t 

interested. I kept home over my shoulder ‘till bedtime and he was still very sore going to sleep.  

18/Oct/2009 Sun 20:30. Aurora having difficulty getting to sleep with Avril in attendance. I’m 

working downstairs on the computer. I can hear sobbing and wailing. Do I ‘interfere’ (This is always a 

complaint from Avril when I won’t let her complete her POTRACTED and DISPROPORTIONATE 

punishments of Aurora and Orion) or shall I wait longer. I went up and offered to get Aurora to sleep 

leaving Avril to get on with TV/games or whatever. Aurora is behaving quite strange in the top bunk 



bed, Avril is on the sofa bed below in the dark Avril has a big gloomy depressed face (she has these 

very distinct looks on her face when she enters these extremely bad moods). I ask Aurora to get up 

and come to the other room. She’s making gestures about not being able to breath and her eyes are 

crying. I cuddle her in the double bed and give her my phone with bubblebreaker to get her 

distracted and calmed. I’m guessing she’s having some kind of stress related panic attack.  After 

Aurora falls asleep I go downstairs. Avril is angry at me for being duped. I ask her can she simply try 

and get them to sleep without conflict. She goes off cursing and muttering. 

19/Oct/2009 Mon 07:30 . Aurora highly upset again – same as last night going to bed. Says she 

cannot walk. Sobbing and shaking and refusing to talk…only croaking. I ask Avril what she wants to 

do. She said I’m stupid and she’s going to work and leaving me with both poorly children. I ask her if 

that’s her priority – I get a dirty look. I stay off my work and look after Orion – not walking, and 

Aurora – initially not walking and croaking, but weaned over a couple of hours to become ‘normal’. 

19/Oct/2009 Mon 19:30. Avril walks into the living room and declares ‘ I don’t love you. I’m glad I 

didn’t have sex with you last week’ straight out of the blue. Then proceeds to go to the upstairs 

bedroom. She frequently uses sex as a weapon. The usual is to stick her hands down my trousers 

and get me interested saying ‘stay of work with me please’ . She also complains all the time we don’t 

have enough money, so I tell her I’d love to but need to go to work (local University day out and back 

around tea time). She’d be angry. Then at night she’d stay away from me while the children were 

sleeping upstairs. She played computer games and watched big brother on TV. Sex in the morning 

was promised, and no sex at night was the payback. I’ve been off work all day with the children – 

Orion was very poorly (sore bottom from fall while playing with Avril – Aurora off school with crying 

and the shakes Avril made the positive decision not to look after the children and went to work at 

HMV for an effective take home wage of £20. I looked after the children and gave up work ~ £6k 

billable invoices overdue, and a quote for £18k – customer desperately waiting ; and we are 

desperately short of cash in our own bank. Graham keeps saying get rid of her. 

20/Oct/2009 Tue 19:00 Aurora panic attack. Trouble breathing. Seems psychosomatic. Phoned Nhs. 

Breathing trouble = ambulance. Ambulance + child = hospital checkup. Jenny very good with Aurora 

in the ambulance. Aurora calmed down and recovered quickly away from home.  

21/Oct/2009 Wed 08:30 Tommy up first at 06:50 with Orion. We wakened Avril and Aurora up ~ 1 

hour later and make them breakfast. Orion is little cook and I am big cook. He likes that. After 

breakfast, Aurora having an absolute paddy because she was supposed to go to the health centre 

and have a blood test. Aurora is terrified by anything involving the cutting of her skin. Avril is just 

shouting and calling Aurora names while getting herself ready. It’s one of those extended getting 

ready with lots of makeup. Aurora and I know this is trouble when she puts lots of makeup on. Avril 

phones health centre and gets Maggie who checks the notes and there is actually no blood test 

listed. So nothing to do, and Avril berates Aurora for being stupid.  

 



 

 

From  

Graham Anthony Dean, 

Appt 40 

12 Lakeside Rise 

Manchester, 

M9 8QD 

Tel 0161 720 9206 

Mobile 07833 292 890 

Email : grahamdean@live.co.uk  

 

Date : 23
rd

 August 2010.  

 

To Whom It May Concern. 

 

Regarding: Aurora Dobbie, Orion Dobbie, Tom Dobbie and Avril Dobbie. 

 

Introduction. 

I am the son of Tom Dobbie. Aurora and Orion are my younger sister and brother. Avril Dobbie is my 

stepmother. 

 

I was three years old when my father married Avril. I grew up living at their house on most weekends 

and some holidays.  

 

I stayed full time at the house when Aurora was born and left when she was three to attend college in 

Plymouth (where my mother then lived).  

 

I stayed full time during January to April 2008. 

 

Over the time that I lived in the house I have suffered abuse from Avril, both physical and mental. Over 

the later periods when Orion and Aurora were present I witnessed both physical and mental abuse to 

both of them from their mother. I have also witnessed Avril regularly giving verbal abuse to my father, 

and on a number of occasions physically attacking him. 

 

Avril’s behavior to people outside of the home is completely different to her behavior to people inside 

the home.  

 

I am willing to testify to all of these matters primarily to help my sister and brother.  

 

Some notes on things that have happened ( not exhaustive). 

 

1. As a child, Avril frequently tried to get us all doing things. However, she had a short fuse 

which frequently turned her into a bully.   Age 4 – 11. Location 38 St Asaph Road. 

 

2. Avril would get very angry if she lost at a sport or a game. She once threw a chess board 

across the living room because she kept losing to Tom.   Age 4 – 11 Location 38 St Asaph 

Road. 

 

3. Avril argued often with Tom. A lot of times it was about me. She often told me she didn’t 

want me there.   Age 4 – 11 Location 38 St Asaph Road. 

 

4. Tom had to take me on business trips with him during the holidays because Avril refused to 

look after me.    Age 4 onwards. 

 

5. Avril refused to go on summer holidays with all of us. She insisted that she would only go on 

holiday with Tom if I was not present. On a number of occasions Tom had to drive me to 

Scotland and leave me with relatives so he could continue working. On some occasions he 

would book babysitters local to where he needed to visit (England, Wales and Ireland) and 

check me in and out.   Age 4 onwards. 
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6. Avril was quite physical and often started play fights. This usually ended when she would lash 

out and retaliate over aggressively   All through the times I have known her. 

 

7. Avril would sometimes try to help me with school work after Tom had asked her to make and 

effort with me, but often got confused and angry. This would end with shouting abuse at me. 

While at primary school.  
 

8. When Avril did not like a book or graphic novel I was reading she would tear it up or throw it 

away in front of me.  Age 5-8 yrs. Location 38 St Asaph Road. 

 

9. Tom would often ask me to try and talk to her in a quiet manner to avoid confrontation. Avril 

would frequently accuse me of talking back and I would be shouted at with swear words and 

abuse.  Age 4 onwards. 

 

10. Over the years, I have witnessed many occasions when Avril would attack Tom physically, 

generally resulting in him having to run out of the house to avoid further attack or on some 

occasions he would restrain her from hitting him and try to talk her down. One time she back 

head butted him and burst his nose.   Age 4 onwards.  

Head butting incident.  Age 9, Michael Larkin was with me. 

 

11. When other people were in the house Avril would boast to people about kicking, kneeing and 

hitting Tom at night while he was asleep because he was snoring. She would go on to laugh 

about him then having to sleep on the floor. Age 8 to 12. Location 38 St Asaph Road. 

 

12. There was an incident when we were driving to Scotland when Avril became upset and threw 

a cup of just poured boiling hot coffee over Tom’s face while he was still driving on the 

motorway. It was really scary and we ended up stopped on the hard shoulder to calm things 

down.  Age 12. Location Motorway to Scotland.. 

 

13. There was an incident when Avril started one of her fights with Tom and attacked him 

viciously with her nails, leaving cuts on his face. Tom’s main concern was that he had to go to 

a board meeting looking like he had been attacked.  Age 8. Location 38 St Asaph Road. 

 

14. When Aurora was born, it was almost every night that Aurora was crying in the room with 

Avril. Aurora’s crying was often accompanied by bangs and thuds from Avril who could be 

heard cursing in frustration. When Tom attempted to intervene he would be shouted and 

cursed at also, usually leading to Aurora crying more. 2006/2007. St Asaph Road. 

 

15. On one occasion, Avril had an argument with Tom about the best way to do something with 

Aurora. Avril got really angry, locked Aurora in the car and ran off with the keys. She came 

back some time later and apologized.  2006 Late summer – nice weather. 

 

16. I frequently waited in another room in the mornings to avoid the fights between Avril and 

Aurora. On one occasion, when I did venture out into the hallway, Avril was sitting on top of 

Aurora holding her down while Aurora crying, screaming and struggling to escape.  

Aurora was about 5.  
 

17. When Avril wanted to brush Aurora’s hair she somehow always managed to get Aurora 

crying lots. On some occasions Tom would successfully negotiate getting the brush from 

Avril and finishing the hair brushing so that Aurora wouldn’t be hurt and stop crying. Avril 

would often talk about how she resented this. Aurora 3 onwards. Also witnessed lots by 

Lydia. 

 

18. Another time when Avril would become very aggressive was when changing Orion’s or 

Aurora’s nappy. This was particularly a problem between Avril and Orion that would usually 

end up with Orion being spanked while she was changing his nappy. It was generally accepted 

that Tom would have to change Orion’s nappy if it was more than wet. Orion baby. 

 

19. Tom would be either verbally or physically attacked when he tried to intervene with Avril 

mistreating the children. During my stay in 2008 St Asaph Road. 



 

 

 

20. During my stay in 2008, Avril apologized to me for her previous behavior. She said she had 

learned a lot since having her own children. It didn’t stop her fighting with Aurora and Orion 

during that period. 

 

21. I asked my dad on numerous occasions to call the police or report Avril to social services. My 

dad defended her frequently saying that she needed help, not punishing. 2008.  

 

 

 

If I can be of further assistance, then please contact me. 

 

 

 

Graham Dean. 



Transcription Of Aurora Blogs.txt
Transcribed by Tom Dobbie - Aurora's father. 

This is a transcription of the blogs made by Aurora.

The Police and Social Services and the children's gaurdian, CAFCASS and the children's lawyer all have 
copies of Aurora's blogs. 

Helen Jones of Ellesmere Port Social services has already confirmed with Nigel Parr of police professional 
standards that they know about the content of these bogs.

I'm sending sequentially updated versions to my lawyer and to the backup cloud drives. 

Blog.1. 
When Orion was younger, he used to be scared of mum, because she like hit him and slap him and stuff like 
that when he was like naughty, and he was like dead young as well, and you know like, you didn't have to slap 
him, you could just tap the hand and sit him outside to sit on the step. but she had to slap him and hit him and 
yell at him and then she would send him outside  and he'd wee himself. and like, it got to a certain point, where
like 'mum is it not obvious to you that he is gonna pee himself when you put him outside'  and she wouldn't 
even care. she wouldn't listen to you. when she put him outside I'd sit and I'd go I bet he'll pee himself, but 
because I was scared as well , I didn't want to go 'mum, you're just going to make him pee himself' , so I knda 
said it in a friendly way, but, you know, you needed to, or she'd go mad and slap me. 

Blog2. 
ok, so a quick little thing, that when mum used to change Orion's nappy she used to like panic like "oh I need 
to pinch his nappy or he'll pee everywhere" , so she used to slap him and hit him lots and stuff. and you'd sit 
there like 'why is she slapping a 9 month old baby?  what! she's a mummy!  so, she used to like shout at him 
and send him out in the hall and stuff like that and he'd pee himself 'cos he was super scared , like when she 
shouted at him  so she was changing his nappy she'd shout at him and slap and hit him and stuff like that. 
whenever she got really annoyed she'd send him outside to the hall way where he'd sit for like quite a while 
with no one going out to talk to him and like he'd sit there and he wasn't allowed to have contact with any of us
and like she'd go out, she'd open the door and there'd be a big wet patch and it got to a point where he knew it
was gonna happen and she literally wanted it to happen. she just did it.  and I'm like 'mum he's gonna pee 
himself, what's the point ? and then your just gonna go like completely aghhh! (Aurora indicates angry noises 
).

Blog3. 
Hi, i'm doing a blog because i thought i may as well talk to an inanimate object since people think I cannot talk 
to people . ok, so the first thing I want to say that people haven't listened to me about is like when I was little, 
when my brother was little, he was abused like. when , there was one time when mum was spanking him, and 
he was like in his room, and ehm, she wasn't letting us in, me and dad, me and dad were trying to push in, and
like you know when you laugh when you've got nerves, i was really laughing 'cos i had nerves, and em I was 
nervous and she (mum) was swearing at us saying "Fuck Off!" and stuff like that. you could hear her spanking 
Orion, and he was trying to get out, (subdued) i didn't like that..
second thing is about when mum used to do my hair, she'd like pull on my hair, 'n cos i had really frizzy hair 
when i was younger it was a bit like an afro, it was a bit tuggy so she'd pull my hair and it'd get caught in some 
curls and she wouldn't like stop and try and pull the comb out, she'd just carry on and it would make me cry. it 
was really sore. there was also about she had a boyfriend called Ken. he'd look at magazines and stuff, and if 
you know about the sun, it has page 3, people call it that, but if you don't know what it's like, it's got pictures of 
women and they are naked, they've got their underpants on, but they don't have a bra on and he would look at
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Transcription Of Aurora Blogs.txt
that , and i was in the dining room doing some homework and i looked out the window and he was under the 
canopy looking at it, and mum walked out into the garden and all of a sudden he flicked the page as if he 
hadn't been looking at page 3, as if he'd been looking at sports.

Blog4.
like when dad was kicked out of our house , em, no not our house, his house , em, it was the police and mum 
who did it, because mum told loads of lies and stuff and said (Aurora mimics high frequency woman's voice ) 
"he beat me !  he beat me ! "  well, (pauses ) no, it should be  "She beat me ! She beat me !".  (laughs) ..'I'm 
like Pingu' (then sings a little of Pingu song).  anyway.. he (dad) was thrown out of the house 'cos the police 
like believed mum and she lied about him (dad) beating her and beating us and stuff like that. when she told 
the police that there was a big golf ball bruise golf ball lump thingy whatever on her head, the police said yeah 
oh there is, but when she went to court the next day she was absolutely fine. absolutely fine.  there was no big 
golf ball on her head, .....cannot make out ..... it was the police who threw dad out because mum told lies . 

Blog5.
on the night that Orion was assaulted, I woke up, and Orion was screaming...I was woken up by Orion 
screaming, and then I heard mum squeal and dad groan, so I went through thinking 'what is going on here?' i 
walked through and Orion was screaming 'mummy I want a drink!'  and dad walked out of the room, and i was 
like ' what just happened?  ' ..so I went over to mum and had a little cry and she said it wasn't important to just 
go back to bed and i went back to bed then I went downstairs .. well i went to sleep for a couple of minutes, 
well i don't know for how long because i didn't have the time or a clock near me  ..so i went downstairs to see if
dad was downstairs or if he'd like left - like whhh  ... so dad was downstairs and I went to cuddle with him. so i 
was sitting with him and he was looking on a computer laptop at domestic violence advice . then I started 
crying. "don't daddy ! please don't get divorced , please don't break up" so, I went upstairs again, because i 
couldn't be bothered crying, I couldn't be bothered doing anything I just wanted to sleep. so in the morning i 
went downstairs and Orion was on the couch still asleep and dad was on the floor dozing, and mum had no 
injuries on her whatsoever, from the previous night, so no one looked that harmed at all. no one had been hurt.
so i don't know why mum squealed,  'cos no one pinched her and I don't know why dad groaned 'cos he didn't 
look hurt , but you know, they could have been internally hurt, i don't know . so we didn't speak. me and mum 
stood there like 'awkward !!' and those two lay on the floor and the couch. that was how it happened. 

Blog6. 
When my mum and dad split up, the police said it was a big golf ball that was on mummy's head and that dad 
had beat her and made that golf ball. but there was no golf ball the next day when she went to court. 
Note. Mum had told Aurora she had gone to court to tell about dad beating her. 

Blog7. 
When my mum and dad split up, the police said that mum had a big golf ball on her head because dad had 
beat her up. and that's just 'cos everybody thinks women are dead nice  and everything and men are dead 
'rrrrr'.  and when they split up the police said dad was a bad man and he beat her up and stuff, but he never.  
when I was in the fridge and pulled the jam jar out onto my foot, and dad came running to me and mum went 
running to the mess (Aurora now goes on and mimics a housewife in a high pitched voice)  "oh my god the 
mess ! I don't care about my daughter if she's bleeding to death".  and when dad was kicked out of the house ,
his own house !, the police did that and they said that mum like because she's been beaten with the whole egg
on her head thing ....so like dad was kicked out the house 'cos the police said that he'd beat mum and then 
mum lied even more. 

Blog8.
I just wanna say a little thing. when dad was kicked out the house, it was the police that did it. it wasn't like .. I 
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dunno ..it wasn't like his choice to be thrown out .....mumbles.... the police lied and said he'd beat my mum and
stuff and he didn't .  dad, dad was really innocent, and people put him in jail and stuff like that. 

Blog9.
I think I might name this one like 'why am I not listened to ?'  .. are people deaf or something, but the thing is 
like me and Orion we used to see dad, we do now because what happened was like after my mum and dad 
split up, dad was accused (by police) of abusing me and Orion , so he was moved away ....mumbles .... and 
me and Orion were living with mum. so, when we were with dad, we only saw him once every fortnight, like 
once in two weeks..once ...once...in two weeks . anyway, i used to feel dead sick when I was going home. oh 
god I didn't like it because I felt so sick and everything.  so, i felt sick every time I was leaving because I 
missed my daddy so much . didn't ever want to live at mum's . God's sake, the bitch Andrea Blears. 

Blog10.
I remember one time when I was having a birthday party (at dad's)  and mum didn't let - I was like, I was dead 
excited  "ah yeah mummy I'll be at dad's and we're gonna invite lots of people 'round"  and right in front of me, 
she was stood in front of me , and she phoned each one of my friends up, and cancelled it. She is a bitch. 

Blog11.
Hi, I'm doing this blog because I have been forced to do it because police have not listened to me, social 
services have not listened to me, so I'm guessing maybe an inanimate object will listen to me - so, a phone. 
Basically this whole big fight it started with a big fight between dad and mum, my dad and mum. Orion wanted 
a drink of juice, 'a drink of juice !'  "A DRINK OF JUICE", and like mum wouldn't let him. So basically what dad 
did - I could hear it, I saw the last minutes of it - i woke up hearing Orion crying and mum screamed and dad 
was groaning in pain and there was a big argument, and I was like 'oh my god what is happening?' my ears 
were turned off, but I definitely heard them fighting. I walked in, and Orion was being held back in mum's bed 
by her and she wasn't letting him go. and i was like 'oh my god,  just let( him go)....well  i didn't actually say this
(out loud) , i think now 'oh my god, why didn't you let him go ? ' to have a drink, it's a bloody drink ! ..so...yeh..
so...
after  this big separation, i don't like to say the word, there was like a lot of other things, and this is basically 
the things that people have not listened to me about (Aurora is saying she is telling, but it is being ignored). 
first of all, ...what shall i start with ....i know, before this all happened, Orion used to get abused by mum, there 
was a time when he was in his room, mum was in with him, ...and ..ehm..like the door was closed, and 
we...me and dad..were standing outside mum was just telling us to fuck off and she was slapping Orion..and it 
wasn't very nice ...NOT NICE !....so....that's that....there were also times when Orion might be doing 
homework, reading, playing...he does it wrong, mum slaps him he goes outside   into the corner , he's all 
alone, he's crying, he pees himself, mum gets angrier puts him in his room ....she'd slap him and stuff and he's
pee himself ...and it was like really not nice...and there was another time when it happened to me....mum 
slapped me and I had a really  big ....(mark)..

Blog12.
I just wanted to say about when Ken moved in ....'nd when he moved in mum did not like him, none of us did, 
mum told me to stay away from him, she'd close the blinds and stuff like that. 

Blog13
yeh, he'd (Ken Redman) come through the panels in the fence (wooden panel fence at the back of the house 
between the back gardens where Ken had seclusion to shout at Aurora and meet in secret with Avril) and he'd 
shout at me and stuff, and it was like dead mean and stuff, and there was like one time when I was having a 
nightmare, and he came through and shouted at me and i was having a nightmare and crying for mum , but 
she was talking to Ken on the phone, so she didn't bother coming through and helping me . so i screamed 'cos
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i was having a really scary nightmare...and em...she was just like ....Ken came through the fence , and he's 
like "what the hell do you think you're doing ? "  , like "why are you shouting ? your bloody going to wake up all 
the neighbours !" ....and I was like ...''really ? i'm going to waken up the neighbours ? what about you ...bloddy 
...bloddy... (exhasperated sounds). . 

Blog14
When Ken first came to live next door to us  ...mumbles ...mum told me that he was a pervert ..and em ...and i 
also thought he was a bit strange as well, so mum said that you should close the blinds ..mumbles ..em..so 
when  ..eh..so when he arrived the blind was shut 'cos mum said so ..and em ..yeh, so Ken arrived, mum told 
me he was a pervert ..i also thought he was a pervert so mum closed the blinds so he couldn't look through 
because he was looking through the window .. and also .. em.. before that happened, i used to tell mum i bet 
he's moved here i bet he's moved off his street because people didn't like him and thought he was weird, so 
he's moved here instead ..em..so also when he got together with mum ...i was saying "oh my god! why are you
having an affair mummy? " , because dad and her weren't divorced yet ...and she'd like "it's not an affair, we 
are divorced" and then like  dad was ..em.. "I'm single again" ...like not really , because he wasn't really 
single..em..(various mumbles and messing around)  ... so, anyway like he'd (Ken) come in through the back 
gate , no not the gate, the fence (there is no gate, only a complete fence seperating the back gardens) ..and 
there was like a panel and he'd push the panel to make a box and he'd come through in the night'n stuff like 
that...and he'd like sit there and like he'd talk to mum through a panel in the fence ! ...em...there was one night 
as well when he made mum, and my mum's friend smoke. He got them drunk  and got them smoking ..and 
they deny that they ever did that, but me and my friend (Mya) were watching ...oh my god ...so we went in  and
made Kimchi (Noodles) and just ran up to my room and locked ourselves in, we didn't really lock ourselves in, 
but just went in and tried to stay out of the way..

Blog15
First of all I was doing Ken because like he was like a big part of it all, and like everyone ( mum and her 
friends)  said he was a nice guy, but I did not like him ...and like people ..like my guardians said 'oh yeh, he's a
nice man' and stuff like that ..but i said I didn't ....and like they were my guardians ...so... i felt a bit weird about 
that...

Blog 16
i just want to say that my friend, she hasn't really spoken to anyone, but i think she wants to, so i'm just going 
to say it for her.  when i had my friends over, when I had my friend over, we went to go and knock for this other
person I knew. so we were out, and my friend was being a bit mean to this other girl, so she wrote a letter and 
gave it to this other girl - posted it, and i was like 'oh my god ! what have you done ?  so i scooted off down the
road as if i wasn't doing anything ...get on your bikes and scooter and just run..em... but you know, running 
away is not always a solution ..so..i was just running away on my scooter and they two just walked with their 
bikes.. mumbles .. so em ..so, they were walking with their bikes down the road and the mum came out 
(Sarah, mum of Mya who the girls had just posted an abusive letter to)..and she went "you think that's funny 
do you ?". so we went and hid ..em.. i was just cycling and could just see them ....mumbles ...i imagined them 
behind me and the mum (Sarah) out on the road yelling. so i like cycled round into the corner and just started 
running when i heard her voice ...so they (Grace and Rebecca - Aurora's friends) ran round the corner and 
followed after me ...bad thing though ! it was a cul-de-sac . we were stuck, we were scared , because if we 
went out....like what happens..if you exit that street , the street ahead opposite the exit entrance , both, ...there
is my friends house (Grace). so, the one that we knocked for (Grace) ..and her mum was outside and had 
gone to my house , and her step dad was outside yelling at her (Grace) to get back inside . So we ran and hid 
by the duck pond, and then mum phoned me and started yelling down the phone at me to get back to the 
house now !....and I'm like "but i'm not doing it because you sound like your going to kill me" . So i just left and 
hung up on her  and phoned dad, crying , "please help us " ..mumbles .. so, i was like "please help please help
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we are scared" and so mum phoned yet again and I just hung it up , i just didn't answer , i didn't pick up, i didn't
hang up i just left it.....so we hid in a bush and waited 'till dad came....and i was like 'dad's here !' ..and so the 
two girls that i had with me came out ...and they were like 'oh thank god for that !' ..he's here, saviour . So 
em...we were telling dad please help us, mum's gonna smack my bum and ground me and ..mumbles ...so 
then dad walked down the road with us ....and what !  Ken was there, what ! 5 seconds .1/2 minute ....1 minute
had gone by ..i dunno..and Ken was already there ! ...it's like 'tsch' you're there, you see your friend, turn 
around and there gone !  like that, literally ..... except the opposite way (meaning he suddenly appeared rather 
than disappeared ).... and I'm like 'wow ! he's appeared out of magic' ...and we're walking along, like we are 
going to apologise now ..when he (Ken) started photographing us ..he had his camera secretly behind the 
wheel going 'type, type, type.... Becky said "Do you see what he's doing ?" ... like what is he doing ?  the guy 
in the car "I see what he's doing". "Don't look at him". 'like that's going to help !! so then  he (Ken)  was like 
photographing ..
Blog 17- continuation of 16. 
After we'd gone and apologised to these people, Ken was still in his car waiting outside the street house, our 
house, the house ...so..i was 'oh my god, what is he doing here? ' so then mum was there , she was like 
(sarcastically) ' i wasn't going to smack your bum, and ground you, and not let you see Grace'  totally faking it  
....(mocks mum in high pitch voice) 'nooo i'm not going to do that' ...like as if she was gonna .... it was totally 
obvious she was going to do it , because all the other people were there she said that... like as if that's gonna 
get her out of any trouble ... mumbles ...anyway...Ken was still there, and he started yelling at me , and i was 
crying again and....you know, mum just walked straight past me, straight past him, straight into the 
house....and went (mockingly caring ) "oh Aurora, come in the house dear" ..and Ken was sitting in his car 
yelling at me ! ... and it was ..mumbles .. mutters.. you could've like strangled him with my fists - obviously, 
that's how you strangle people - ...em...so i ran down the road (to dad's house)  and later Grace came and 
knocked ...she said 'oh my god, i'm sorry, i didn't do it, i didn't like it  ....so yeah...that's what happens .....and i 
slep over at dad's that night ...
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16.Aurora and I went on to talk about where she feels safe. Aurora said "Being at

Dad's" made her feel safe. I asked if there was anywhere she did not feel safe.

Aurora said "Being at Avril's, Mum's". I asked Aurora whether she called her

Mum Avril. Aurora said "l just don't want her to be my Mum because I don't want

Ken to be my Step-Dad. lf Avril said that Ken was going to be my Step-Dad l'd

get a kitchen knife and slit my throat, kill myself. Or l'd pack up my and Orion's

things and run away to Dad's house".

17.1 asked Aurora if there was a big decision that the Judge could make for her.

Aurora said "l want to live at Dad's because he's a much better parent. Loads of

people have said he's the bad one but he's the best". I asked Aurora who had

said that he Dad was "the bad one". Aurora said "Dad. But l'm not sure I'm

supposed to teltyou that. But I know because I was with Mum and Mum told me,

she told everyone at school that Dad was mean and that this young boy and girl

needed to be saved', I asked if that meant her and her brother. Aurora nodded.

I asked her if there was anything else she wanted to tell me. Aurora shook her

head. I asked if she wanted any contact with her Mum. Aurora said "l do. But I

want to see her when she has improved her behaviour and when she's not lying

and wlthout Ken". I asked if there was anything else she wanted to say. She

replied, "Just so you know Orion lies sometimes. So he might give the wrong

answers". I asked if she felt there were right answers to my questions and she

nodded. I asked who she felt would know what the right answers were and she

shrugged. I asked if she did see her Mum where would it be. Aurora said "Dad

said I could see her in a park and I want someone to be there in case she tries to

take me back home". I asked who that would be and she said "Dad, I don't know,

someone, the chitdminder, no, not the childminder, Dad". I asked if there was

anything else she felt I needed to know. Aurora said "there is but l'm not sure l'm

supposed to tell you. Mum will never marry Ken. Daddy and Mummy are

cousins. I don't think they'lt get married because Ken and Daddy don't want to be

related". She went on to say "Every time Mum hit me, Dad was very defensive of

me and Orion. One time when Mum was giving Orion a punishment she was

stopping Dad getting in and she told me to F off. One time she held me to the

floor and spat in my face. lt's like she's got a mental problem"_ I asked who

thought that her Mother had a mental problem to which Aur:ora responded "me".
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ln the HIGH COURT OF JUSTICE
FAMILY DIVISION
CHESTER District Registry

{

Case Number: EQl2C00115

Order
Ohildren A.ct 1989

The full name(s) of the children

Aurora Nisha Dobbie
Orion Nova Dobbie

Boy or Girl

Girl
Boy

Date(s)of Birth

1 1 th June 2001

20th October 2006

UPON HEAFIING Counselfor the Local Authority, Counselfor the Mother, Counsetiotltt;re,fati'ef and the

nND UPOtrl lT BEING RECORDED THAT ' 
-i

L Father attended Court today with a DVD o{ Aurora's B)og. Father asserts that Arygri..lra's 1ot used her

Blog since unsupervised contact with her has been re-instated this year.

2. Father continues to nrake inappropriate postings on lace book but assured the Court today that he would

deaclivate the account forthwith.

3. The Court warned Father atrout the consequences ol continuing to breach lhe injunction order macle

the Sth of November 2412.

4. The Local Aulhority intends to monitor the situation and take appropriate enforcement action if Fathe

continues to breach the injunction order. !;,

Father doe:t not pursue a fact iinding hearing in the light of ihe following:

(i) By Mother's own admission she has struggled in the past (2009) to cope with the children and admits

shouting and screaming and on one occasiol smacking Aurora.

(ii) Mother accepts that in hindsight that a) the children were not ready to be introduced to Ken Fledman

and they resented his over.familiar manner initially and b) Aurora overheard a conversalion between Mother

and Mr. Bedman where Mr. Redman was heard to with reference to Father that "it's baseball bat time".

(iii) Mother accepts that there was an incident in Novembe r 2A11when a child age I visiled the family

home while the children were in Mother's care and the chitd behaved in a sexually inappropriate way'

6. Mother and Father irldicated that they did not want to call any witnesses other than Helen Jones (Social

Worker) and the Guardian. I

7. Ccrntact between the Father and the children will be continuously reviewed and is proposed at 1x weekly

betweien 8am-6pm and unsupervised.

C21 Blank Oi01e.

address aii commrtri.alaons to tho Coull Manager and quote lhe case number'

rel: 01 244 404200 I-axr 0124{ {043O0 P.od!oed Byl Tracy Parsons Paqe l,, __ .-,., .: !
;.-i ) i


